
1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  85 ασθενείς
Πηγή: ΚΟΣΜΟΣ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 3 Ημερομηνία

έκδοσης:
17-12-2020

Επιφάνεια: 123.97 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

85 ασθενείς
Την ανάγκη να μην 
υπάρξει χαλάρωση των 
μέτρων λόγω ίων εορτών 
των Χριστουγέννων 
επισημαίνουν οι 
εκπρόσωποι των 
εργαζομένων στα δημόσια 
νοσοκομεία, οι οποίοι 
τονίζουν ότι τα νοσοκομεία 
δεν θα αντέξουν ένα νέο 
κύμα με γεμάτες ΜΕΘ και 
κλινικές.
Ενδεικτικά είναι τα 
στοιχεία της ΠΟΕΔΗΝ από 
νοσοκομεία της χώρας, 
σύμφωνα με την οποία 
μπορεί οι εισαγωγές νέων 
περιστατικών να έχουν 
μειωθεί, ωστόσο οι ΜΕΘ 
στη Βόρεια Ελλάδα, στη 
Θεσσαλία και στη Στερεά 
Ελλάδα είναι γεμάτες 
Π αραδείγματος χάριν, 
στο Πανεπιστημιακό 
Νοσοκομείο Λάρισας 
νοσηλεύονταν χθες 85 
περιστατικά, έναντι 130 
που είχαν φτάσει στην 
κορύφωση της πίεσης του 
δεύτερου κύματος, όμως 
η ΜΕΘ παραμένει γεμάτη 
με 18 δ ιασωλ ηνωμένους 
ασθενείς.

Χ.Ψ.
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1  Η «Ελευθερία» ναυάγησε και ούτε συγγνώμη;
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 9 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-12-2020

Επιφάνεια: 329.44 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η «Ελευθερία» 
ναυάγησε 
και ούτε 
συγγνώμη;

άποψη

Της
ΚΑΤΕΡΙΝΑΣ

ΜΠΡΕ-
ΓΙΑΝΝΗ

Ν
αυάγησε ο κυβερνητικός 
σχεδιασμός για το 
εμβόλιο μετά και την 
επίσημη παραδοχή του 
Σ. Πέτσα ότι θα έρθουν λιγότερες 

δόσεις, ωστόσο η αναδίπλωση της 
Ν.Δ. ήταν επιεικώς άτσαλη. 
Έκπληκτη παρουσιάστηκε και η 
ευρωβουλεύτρια της Ν.Δ. Α.-Μ. 
Ασημακοπούλου για τις λιγότερες 
δόσεις εμβολίων αφήνοντας 
αιχμές για τον συντονισμό της Ε.Ε. 
«Τον συντονισμό των εμβολιασμών 
τον έχει πάρει πάνω της η Ευρώπη» 
είπε χαρακτηριστικά (ANT 1). Από 
την άλλη, η ευρωβουλεύτρια της 
Ν.Δ. Μαρία Σπυράκη (Mega) δεν 
μπήκε στον κόπο να απολογηθεί εκ 
μέρους τής κυβέρνησης για τις 
θριαμβολογίες, αλλά επέρριψε τις 
ευθύνες στην εταιρεία, λέγοντας 
ότι φταίει η Pfizer επειδή μείωσε 
τον αριθμό παραγωγής εμβολίων 
λόγω έλλειψης πρώτων υλών.

Η Μαρία Σπυράκη επιπλέον 
συνέστησε αυτοσυγκράτηση στους 
πολιτικούς και να αφήσουν τους 
επιστήμονες να κάνουν τη δουλειά 
τους. Ορθώς το θυμίζει ειδικά στον 
υπουργό Υγείας Β. Κικίλια, γιατί η 
κυβέρνηση της Ν.Δ. ήταν αυτή που 
υπερπλειοδότησε στο εμβόλιο για 
να καλύψει την ανυπαρξία στήριξης 
του ΕΣΥ, αλλά και να ρίξει στάχτη 
στα μάτια των πολιτών για την 
ανεπαρκή διαχείριση της 
πανδημίας.

Ήδη από τα μέσα Αυγούστου ο 
υπουργός Υγείας πανηγύριζε στον 
ΣΚΑΙ για το εμβόλιο δηλώνοντας 
ότι η Ελλάδα θα λάβει 700.000 
δόσεις τον Δεκέμβριο. Κάτι στο 
οποίο επέμεινε ακόμα και μετά τη 
διάψευση της εκπροσώπου της 
Κομισιόν με την επισήμανση ότι 
ακόμα το εμβόλιο δεν είχε εγκριθεί.

Έκτοτε σε κάθε του εμφάνιση 
περίσσευαν οι θριαμβολογίες, ενώ 
παρουσιάστηκαν ακόμα και 
διαγράμματα για την οργάνωση 
των εμβολιασμών. Τέλη Νοεμβρίου 
ο Β. Κικίλιας (Real) υποσχόταν ότι 
θα έχτιζαν ανοσία έως το τέλος του 
καλοκαιριού και μιλούσε για 1.018 
κέντρα εμβολιασμού όπου θα 
εμβολιάζονται 2.117.440 πολίτες 
τον μήνα! Στη Βουλή ο Μητσοτάκης 
εξήγγειλε πανηγυρικά την 
επιχείρηση «Ελευθερία». Σήμερα, 
ούτε συγγνώμη.
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1  Τώρα φιμώνουν και τους γιατρούς!
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-12-2020

Επιφάνεια: 129.4 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τώρα φιμώνουν και ious γιατρούδ!
Προσπάθεια φίμωσης και απόκρυψης της πραγματικής κατά
στασης που επικρατεί στα νοσοκομεία καταγγέλλει η ΠΟΕΔΗΝ. 
Με ανακοίνωσή της η ομοσπονδία κάνει λόγο για ποινικοποίη- 
ση της συνδικαλιστικής δράσης που παρουσιάζει τα επικίνδυ
να προβλήματα στα νοσοκομεία/Οπως καταγγέλλει, η διοίκηση 
των Νοσοκομείων Πέλλας αποφάσισε να διωχθούν πειθαρχι
κά και ποινικά η πρόεδρος του τοπικού Σωματείου Εργαζομέ
νων τηςΈδεσσας, και ο πρόεδρος του Σωματείου Εργαζομένων 
του Νοσοκομείου Γιαννιτσών. Αιτία το γεγονός ότι οι δύο για

τροί μίλησαν δημόσια σε τηλεοπτικούς σταθμούς για την τραγι
κή εικόνα στα νοσοκομεία, τις ελλείψεις και το ανοχύρωτο ΕΣΥ 
που εγκατέλειψε στο έλεος του τα νοσοκομεία της Β. Ελλάδος. 
Όπως αναφέρει: «Η πειθαρχική και ποινική δίωξη που αποφασί- 
στηκε εντάσσεται στη γενικότερη προσπάθεια της κυβέρνησης 
που εκτυλίσσεται στον χώρο της υγείας να ποινικοποιηθεί η συν
δικαλιστική δράση και να καταπνίγει κάθε φωνή που παρουσιά
ζει τα τεράστια προβλήματα που αντιμετωπίζουν τα νοσοκομεία 
και οι εργαζόμενοι σε αυτά».
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1  ΟΛΙΚΟ LOCKDOWN ΣΕ ΑΣΠΡΟΠΥΡΓΟ, ΕΛΕΥΣΙΝΑ ΚΑΙ
ΜΑΝΔΡΑ - ΣΕΙΡΑ ΕΧΕΙ Η ΚΟΖΑΝΗ

Πηγή: POLITICAL Σελ.: 1,14 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-12-2020

Επιφάνεια: 587.17 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΟΛΙΚΟ LOCKDOWN ΣΕ ΑΣΠΡΟΠΥΡΓΟ. ΕΛΕΥΣΙΝΑ ΚΑΙ ΜΑΝΔΡΑ-ΣΕΙΡΑ ΕΧΕΙ Η ΚΟΖΑΝΗ |
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1  ΟΛΙΚΟ LOCKDOWN ΣΕ ΑΣΠΡΟΠΥΡΓΟ, ΕΛΕΥΣΙΝΑ ΚΑΙ ΜΑΝΔΡΑ - ΣΕΙΡΑ ΕΧΕΙ
Η ΚΟΖΑΝΗ

Πηγή: POLITICAL Σελ.: 1,14 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-12-2020

ΐζπεσιρεψε ο εφιαηιπε

Α
υστηρότατο lockdown ισχύει 
από σήμερα το πρωί στη Δυτι
κή Αττική και συγκεκριμένα σε 
Ελευσίνα. Ασπρόπυργο και 
Μάνδρα - περιοχές που βρίσκονται στο 
«κόκκινο» λόγω του κορονοϊού. Οι κάτοι

κοί τους καλούνται να τηρήσουν με ευλά- 
βεια τα μέτρα. Αυτή η εξέλιξη επιβεβαι
ώνει όσα έγραφε χθες η «Political», η 
οποία είχε προβλέψει πως θα επιβληθούν 
σκληρότερα μέτρα στις συγκεκριμένες πε
ριοχές.

Την ίδια στιγμή, ο ΕΟΔΥ ανακοίνωσε χθες 
1.155 νέα κρούσματα του Covid-19 στην Ελ
λάδα, έκτων οποίων οκτώ εντοπίστηκαν 
κατόπιν ελέγχων στις πύλες εισόδου της 
χώρας. Ελευσίνα, Μάνδρα καιΑσπρόπυρ- 
γος είναι περιοχές με βιομηχανίες και για 
αυτόν τον λόγο παρατηρούνται μεγάλες 
εστίες μόλυνσης. Οι επ ιδη μ ιολόγο ι 
κρούουν τον κώδωνα του κινδύνου και κα
λούν τους κατοίκους να είναι ιδιαίτερα προ
σεκτικοί. προκειμένου να αποφευχθούντα 
χειρότερα. Μάλιστα, οι επιστήμονες φο
βούνται περαιτέρω έξαρση των κρουσμά
των λόγω της χαλάρωσης των εορτών.

Έκκληση προς τους κατοίκους της Δυτι
κής Αττικής απηύθυνε χθες και ο υφυ
πουργός Πολιτικής Προστασίας Νίκος 
Χαρδαλιάς, ανακοινώνοντας τα σκληρά 
μέτρα. «Είναι ο μόνοςτρόπος να αποφύ
γουμε την περαιτέρω διασποράτου ιού. Να 
προφυλάξουμε τους συμπολίτες μας και 
τις πόλεις μας από τις συνέπειες μιας πε
ραιτέρω έξαρσης διάδοσης του ιού. Είναι ο 
μόνος τρόπος για να μη χρειαστεί να προ
χωρήσουμε σε επιπρόσθετη αυστηροποί- 
ηση των μέτρων, μια εξέλιξη που σας δια- 
βεβαιώνω δεν επιθυμεί κανείς», ανέφερε 
χαρακτηριστικά.

Στο μεταξύ, στην Κοζάνη βρέθηκε χθες 
ο υπουργός Προστασίας του Πολίτη Μιχά- 
ληςΧρυσοχοΐδης, ο οποίοςτόνισετην 
αποφασιστικότητα της κυβέρνησης και 
του αρμόδιου υπουργείου να βάλουν φρέ
νο στην πανδημία. Ύστερα από σύσκεψη 
που πραγματοποιήθηκε στην Κοζάνη, στην 
Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας, για την 
αντιμετώπιση τηςεξάπλωσηςτου κορο- 
νοϊού στον νομό, ο κ. Χρυσοχοΐδης ανέφε
ρε: «Βρισκόμαστε εδώ γιατί ανησυχούμε 
πάρα πολύ. Το φαινόμενο αποκτά ενδημι
κά χαρακτηριστικά: η πόλη και η περιοχή 
βασανίζονται πάρα πολλούς μήνες από τον 
κορονοϊό». 0 συνολικός αριθμόςτων 
κρουσμάτων στη χώρα μας είναι 129.710, 
έκτων οποίωντο 52,57» άνδρες. Τα 5.171 
(4,07) θεωρούνται σχετιζόμενα με ταξίδι

από το εξωτερικό καιτα 37.197 (28,97) εί
ναι σχετιζόμενα με ήδη γνωστό κρούσμα.

Διασωληνωμένοι νοσηλεύονται 542 
ασθενείς. Τέλος, έχουμε 78 ακόμα καταγε- 
γραμμένους θανάτους και 3.948 συνολικά 
στην Ελλάδα. Οι 1.585 (40,17) γυναίκες και 
οι υπόλοιποι άνδρες. Η διάμεση ηλικία των 
θανόντων ήταν τα 79 έτη και το 95,67 είχε 
κάποιο υποκείμενο νόσημα ή/και ηλικία 
70 ετών και άνω.

Αυστηρότατο lockdown 
ισχύει από σήμερα 
το πρωί σε Εόευσίνα, 
Ασπρόπυργο καί Μάνδρα
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1  Φόβος για ντόμινο τοπικών lockdowns -
Καθυστερήσεις στην παράδοση φαρμάκων υψηλού
κόστους

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-12-2020

Επιφάνεια: 1834.18 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Φόβος 
για ντόμινο 
τοπικών 
lockdowns
«Λουκέτο» σε Ελευσίνα, 
Ασπρόπνργο και Μάνδρα
Την κρισιμότητα της κατάστα
σης στο μέτωπο της πανδη
μίας καταδεικνύει η χθεσινή 
απόφαση να τεθεί άμεσα σε 
εφαρμογή αυστηρό lockdown 
στους Δήμους Ελευσίνας, 
Ασπροπύργου και Μάνδρας 
- Ειδυλλίας, στη Δυτική Αττι
κή, όπου καταγράφονται έξαρ
ση κρουσμάτων και υψηλό 
ιικό φορτίο. Οι πολλές μετα
κινήσεις ομάδων πληθυσμού 
για πώληση αντικειμένων σε 
ανοιχτές αγορές και η λειτουρ
γία πολλών εργοστασίων και 
βιοτεχνιών στην περιοχή, 
όπου απαιτείται αυτοπρό
σωπη παρουσία για εργασία, 
εκτιμάται πως είναι οι παρά
γοντες που έφεραν τη νέα 
έξαρση. Κρίσιμη είναι η κα
τάσταση και στην περιοχή της 
Κοζάνης, όπου μετέβη χθες 
ο υπουργός Προστασίας του 
Πολίτη, Μιχάλης Χρυσοχοΐ- 
δης. Οι χθεσινές αποφάσεις 
εντάσσονται στο πλαίσιο της

Καθυστερήσεις 
στην παράδοση 
φαρμάκων
Υψηλού κόστους

«Αν για κάποιους είναι ενοχλητικές 
οι πολύ μεγάλες καθυστερήσεις 
στην αποστολή δεμάτων από 
τις μεταφορικές, για κάποιους 
άτυχους είναι επικίνδυνες», λέ
ει στην «ΙΟ σύζυγος καρκινοπα
θούς. Τα μεγάλα προβληματα στη 
λειτουργία των εταιρειών ταχυ- 
μεταφορών οδηγούν σε απόγνω
ση πολλούς ασθενείς που λαμβά
νουν φάρμακα υψηλού κόστους, 
ιδιαίτερα στην επαρχία, όπου αυ
τά φθάνουν μέσω των εταιρειών 
αυτών. Σελ. 4

στρατηγικής να γίνει προσπά
θεια μείωσης της μετάδοσης 
του ιού σε όσο το δυνατόν πιο 
περιορισμένες γεωγραφικά 
περιοχές, καθώς μεγαλύτερη 
εξάπλωση συνεπάγεται αυξη
μένη δυσκολία ελέγχου. Οι αρ
μόδιοι κρούουν τον κώδωνα 
του κινδύνου για υπευθυνό
τητα όλων στις γιορτές, επι- 
σημαίνοντας τις εύθραυστες 
ισορροπίες που ισχύουν. 

Χθες ανακοινώθηκαν 
1.155 νέα κρούσματα και 
78 θάνατοι ασθενών 
Διασωληνωμένοι νοση
λεύονταν 542 ασθενείς

με τον μεγαλύτερο 
αριθμό νέων 
διαγνώσεων αναλογικά 
με τον πληθυσμό τους 
Στις 27-29 Δεκεμβρίου 
ξεκινούν οι εμβολιασμοί 
στην Ε.Ε.

Σελ. 4
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1  Φόβος για ντόμινο τοπικών lockdowns - Καθυστερήσεις στην παράδοση
φαρμάκων υψηλού κόστους

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-12-2020

Αυστηρό lockdown στη Δυτική Αττική
Απαγόρευση κυκλοφορίας από τιςόμμ έως τις 5 π.μ σε Ελευσίνα, Ασπρόπυργο, Μάνδρα - Κλείνουν κομμωτήρια, βιβλιοπωλεία

ΚΟΡΩΝΟΙΟΣ 
ΤΟ ΔΕΥΤΕΡΟ 
ΚΥΜΑ

Ελάχιστες ημέρες μετά τη μικρή - 
έστω- χαλάρωση των περιοριστι
κών μέτρων για τον περιορισμό του 
κορωνοϊού, περιοχές της Αττικής 
βρέθηκαν ξανά στο «κόκκινο», γε
γονός που οδήγησε στην άμεση λή
ψη έκτακτων μέτρων. Απαγόρευση 
κυκλοφορίας από τις 6 το απόγευμα 
έως τις 5 το πρωί και αναστολη λει
τουργίας του click away στη λιανι
κή ανακοίνωσε για τρεις περιοχές 
της Αττικής ο υφυπουργός Πολιτι
κής Προστασίας Νίκος Χαρδαλιάς 
και συγκεκριμένα για τους δήμους 
Ελευσίνας, Ασπροπύργου και Μάν
δρας - Ειδυλλίας.

Σε αυτούς τους δήμους κλείνουν

και πάλι κομμωτήρια, βιβλιοπωλεία 
και υπαίθριες αγορές. Το γεγονός 
ότι η επιβολή των νέων μέτρων ξε
κίνησε άμεσα από σύμερα το πρωί 
καταδεικνύει την κρισιμότητα της 
κατάστασης. Οπως ανακοινώθηκε, 
τα μέτρα θα έχουν διάρκεια 7 ημε
ρών αρχικά.

Επιπλέον, στους τρεις δήμους 
αναστέλλονται οι εκκλησιαστικές 
τελετές κάθε δόγματος - με εξαί
ρεση τις κηδείες παρουσία στενών 
συγγενών που δεν θα ξεπερνούν 
τα δέκα άτομα και την ελεύθερη 
πρόσβαση για ατομική προσευχή. 
Θα υλοποιηθεί επίσης πρόγραμμα 
ελέγχου για τον εντοπισμό κρου
σμάτων στον πληθυσμό των περι
οχών με rapid teate, τα οποία μάλι
στα θα πραγματοποιούνται σε τακτά 
χρονικά διαστήματα τριών ημερών. 
Κλιμάκια του ΕΟΠΥΥ, της Γενικής

Γραμματείας Πολιτικής Προστασί
ας και των Ενόπλων Δυνάμεων θα 
πραγματοποιούν αυστηρούς ελέγ
χους στις επιχειρήσεις που βρί
σκονται στους τρεις δήμους, έτσι 
ώστε να εξασφαλιστεί ότι τηρούν 
τα μέτρα.

Ελέγχους στις επιχει
ρήσεις που βρίσκονται 
στους τρεις δήμους, έτσι 
ώστε να εξασφαλιστεί 
ότι τηρούν τα μέτρα, θα 
πραγματοποιούν κλιμά
κια του ΕΟΠΥΥ, της Γ.Γ. 
Πολιτικής Προστασίας 
και των Εν. Δυνάμεων.

Πηγές του υπουργείου Προστα
σίας του Πολίτη αποδίδουν τη νέα 
έξαρση της επιδημίας στη Δυτική 
Αττική στη συνήθεια ομάδας πλη
θυσμού που κατοικεί εκεί να μετα
κινείται και να πωλεί αντικείμενα 
σε ανοιχτές αγορές, αλλά και στο 
γεγονός ότι λειτουργούν πολλές βιο
τεχνίες στις οποίες απασχολούνται 
αρκετά άτομα με φυσική παρουσία.

Ο κ. Χαρδαλιάς ανακοίνωσε τα 
μέτρα από τη Βόρεια Ελλάδα όπου 
είχε μεταβεί χθες, καθώς σε περιο
χές της Δυτικής Μακεδονίας, όπως 
η Κοζάνη και το Κιλκίς, έχει εμφα
νιστεί αύξηση των κρουσμάτων. 
Οπως δήλωσε ο κ. Χαρδαλιάς, σε 
ορισμένες περιοχές της Ελλάδας 
«παραμένει ιδιαίτερα δύσκολη η 
κατάσταση, το ιικό φορτίο δεν υπο
χωρεί παρά τα μέτρα που εφαρμό
ζονται».

Για τον ίδιο λόγο στην Κοζάνη 
βρέθηκε και ο υπουργός Προστασίας 
του Πολίτη Μιχάλης Χρυσοχοΐδης, 
ο οποίος πραγματοποίησε ευρεία 
έκτακτη σύσκεψη, παρουσία και 
του γενικού γραμματέα Πολιτικής 
Προστασίας Βασίλη Παπαγεωργίου, 
με τη σημμετοχή των εκπροσώπων 
της τοπικής αυτοδιοίκησης πρώτου 
και δεύτερου βαθμού και των διοι
κητών των δύο νοσοκομείων της 
περιοχής. Ο υπουργός μίλησε για 
πολύ κρίσιμη κατάσταση στην πε- 
ριοκή, που προκαλεί μεγάλη ανη- 
σηχία. «Το φαινόμενο αποκτά ενδη
μικά χαρακτηριστικά, η πόλη και η 
περιοχή βασανίζεται πάρα πολλούς 
μήνες από τον κορωνόίό. Ο κορω- 
νοϊός επιμένει και είμαστε εδώ γιατί 
είμαστε αποφασισμένοι να βάλουμε 
φρένο στην πανδημία», τόνισε. Κά- 
λεσε τους κατοίκους να τηρήσουν

τα μέτρα και να κάνουν υπομονή για 
δύο μήνες ακόμη, «οπότε πιστεύω 
ότι θα αρχίσει σταδιακά να αποκλι- 
μακώνεται η πανδημία και θα αρχί
σει σταδιακά η κανονική μας ζωή».

Ανεξήγητη χαρακτηρίζει την 
επανάκαμψη της επιδημίας στην 
Κοζάνη ο δήμαρχος της πόλης Λά
ζαρος Μαλούτας, τονίζοντας ότι οι 
κάτοικοι της πόλης τηρούν τα μέτρα 
«όσο και στην υπόλοιπη Ελλάδα». 
Επισημαίνει επίσης ότι ενδεχομέ
νως η αύξηση του αριθμού των πε
ριστατικών να οφείλεται «στα κρού
σματα που εντοπίστηκαν σε κλειστή 
δομή που λειτουργεί στην πόλη».

Πάντως, και στη Θεσσαλονίκη 
συνεχίζει να εντοπίζεται αυξημέ
νος αριθμός κρουσμάτων καθημε
ρινά, γεγονός που επίσης ανησυχεί 
τους ειδικούς.

ΤΑΝΙΑ ΓΕΩΡΓΙΟΠΟΥΛΟΥ

Η βραδεία βελτίωση 
δεν επιτρέπει 
εφησυχασμό
Της ΠΕΝΝΥΣ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ

Κανέναν εφησυχασμό και καμία χα
λάρωση δεν επιτρέπουν τα επιδη- 
μιολογικά δεδομένα στη χώρα μας, 
όπου το δεύτερο κύμα της παν
δημίας υποχωρεί με πολύ αργούς 
ρυθμούς. Χθες, και ενώ συμπληρώ
νουμε την 6η εβδομάδα lockdown, 
καταγράφηκαν 1.155 νέα κρού
σματα κορωνοϊού και 78 επιπλέον 
θάνατοι ασθενών με COVID-19. Ο 
συνολικός αριθμός των κρουσμά
των που έχουν εργαστηριακά επι
βεβαιωθεί στη χώρα μας ανέρχο
νται σε 128.710, ενώ 3.948 άτομα 
έχουν καταληξει εξαιτίας του ιού. 
Εξ αυτών, 1.542 από την 1η Δεκεμ
βρίου έως χθες. Χθες το απόγευμα 
νοσηλεύονταν διασωληνωμένοι σε

Χθες ανακοινώθηκαν 
1.155 νέα κρούσματα,
78 θάνατοι, ενώ
νοσηλεύονταν
διασωληνωμένοι
σε ΜΕΘ 542 ασθενείς -
Σε 14 ανέρχονται
οι υγειονομικοί του ΕΣΥ
θύματα του κορωνοϊού.

μονάδες εντατικής θεραπείας 542 
ασθενείς με COVID-19, με διάμε
ση ηλικία τα 66 έτη. Χθες δηλώ
θηκαν στον ΕΟΔΥ αποτελέσματα 
από 33.509 τεστ, εκ των οποίων 
3,44% ήταν θετικά στον ιό. Στην 
Αττική εντοπίστηκαν 251 κρού
σματα και 237 στη Θεσσαλονίκη. 
Οι περιοχές με τον μεγαλύτερο 
αριθμό νέων διαγνώσεων αναλο
γικά με τον πληθυσμό τους ήταν 
χθες η Καρδίτσα (46,48 κρούσμα
τα ανά 100.000 πληθυσμού ή 53 
κρούσματα), το Κιλκίς (42,28 ανά 
100.000 πληθυσμού), η Μαγνη
σία (34,21), η Κοζάνη (31,29) και η 
Δυτική Αττική (30,45 ανά 100.000 
πληθυσμού).

Για μια βραδεία βελτίωση στην 
επιδημική εικόνα της χώρας έκα
νε λόγο χθες και ο κυβερνητικός 
εκπρόσωπος Στέλιος Πέτσας. Σύμ
φωνα με τα στοιχεία που παρέθε

σε, τα ενεργά κρούσματα στην Ελ
λάδα εκτιμάται ότι είναι περίπου 
13.000, μειωμένα κατά 15,8% ένα
ντι της προηγούμενης εβδομάδας, 
οι ασθενείς που νοσηλεύονται με 
COVID-19 ήταν χθες το πρωί 2.340 
έναντι 3.849 πριν από μία εβδομά
δα (μείωση της τάξεως του 39%), 
ενώ οι ημερήσιες εισαγωγές περι
στατικών μειώθηκαν την τελευταία 
εβδομάδα κατά 20%, με αντίστοιχη 
αύξηση κατά 26% των ημερήσιων 
εξιτηρίων.

Σε στενό κύκλο
Ο κ. Πέτσας επανέλαβε την 

ανάγκη, σε εθνικό επίπεδο, να 
μην υπάρξει καμία χαλάρωση στη 
διάρκεια των εορτών και να πε
ριορίσουμε τον κύκλο των ατό
μων με τα οποία θα περάσουμε 
τις γιορτές σε μόνο άλλη μία οικο
γένεια. «Αν ανοίξουμε τον κύκλο 
των ανθρώπων που θα έρθουμε σε 
επαφή αυτές τις ημέρες, θα κιν
δυνεύσουμε, θα βάλουμε σε κίνδυ
νο τους ανθρώπους που αγαπάμε 
και θα γίνουμε αιτία για ανεξέλε
γκτη διασπορά του ιού στην κοι
νότητα. Κάνουμε έκκληση προς 
όλους να δώσουμε έμφαση στον 
στενό κύκλο των προσώπων που 
θα είμαστε σε επαφή αυτές τις 
γιορτές», τόνισε ο κυβερνητικός 
εκπρόσωπος.

Εν τω μεταξύ, σε 14 ανέρχονται 
πλέον οι υγειονομικοί του ΕΣΥ θύ
ματα του νέου κορωνοϊού. Σύμφω
να με την Πανελληνια Ομοσπονδία 
Εργαζομένων Δημοσίων Νοσοκο
μείων, χθες κατέληξε μία νοση- 
λεύτρια 55 ετών, προϊσταμένη της 
ουρολογικής κλινικής του Γενικού 
Νοσοκομείου Λάρισας, που σε αυτό 
το δεύτερο πανδημικό κύμα χρει
άστηκε να μετατραπεί σε κλινική 
κορωνοϊού. Πάντως, διορία έως 
σήμερα έχουν δώσει οι διοικήσεις 
των νοσοκομείων στους εργαζο
μένους για να δηλώσουν ενυπό
γραφα εάν επιθυμούν να εμβολι
αστούν έναντι του κορωνοϊού. Ο 
πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης 
Γιαννάκος τονίζει την ανάγκη να 
υπάρξει πρώτα ενημέρωση από τις 
επιτροπές λοιμώξεων των νοσοκο
μείων προς το προσωπικό, ώστε με 
νηφάλιο τρόπο να πάρει την από
φαση να εμβολιαστεί.

Μετ' εμποδίων 
η αποστολή φαρμάκων 
υψηλού κόστους

Οι ασθενείς που νοσηλεύονταν με C0VID-19 ήχαν χθες το πρωί 2.340 
έναντι 3.849 πριν από μία εβδομάδα - μείωση της τάξεως του 39%.

ΕΟΦ: Προσοχή σε μάσκες 
με οξείδιο του χαλκού
Την προσοχή των πολιτών για 
τη χρήση μασκών που είναι 
εμποτισμένες με οξείδιο του 
χαλκού εφιστά ο Εθνικός Οργα
νισμός Φαρμάκων, που τονίζει 
ότι τα σηγκεκριμένα προϊόντα 
δεν προορίζονται για παιδιά, 
θα πρέπει να χρησιμοποιού
νται για το πολύ πέντε ώρες 
την ημέρα και κατόπιν συμ
βουλής γιατρού.

Ειδικότερα, όπως αναφέρει ο 
ΕΟΦ σε ανακοίνωσή του, «από 
επισκόπηση της διεθνούς επι
στημονικής βιβλιογραφίας προ
κύπτει ότι οι εν λόγω μάσκες θα 
πρέπει να χρησιμοποιούνται μό
νο από ενηλίκους και για διάρ

κεια όχι μεγαλύτερη των πέντε 
ωρών την ημέρα, με εξαίρεση 
τα άτομα που έχουν πρόβλημα 
με τον μεταβολισμό του χαλκού 
και ανήκουν στις ευπαθείς ομά
δες του πληθυσμού».

Επιπλέον, δεν πρέπει να χρη
σιμοποιούνται από άτομα με 
αλλεργική δερματίτιδα εξ επα
φής στον χαλκό, από ασθενείς 
ή φορείς της νόσου ΪΛ/ήςοη, από 
ασθενείς με χολοστατικές παθή
σεις ή άλλες ηπατικές παθήσεις 
που μπορεί να σχετίζονται με 
τον χαλκό. Σε περίπτωση ερεθι
σμού του αναπνευστικού ή του 
δέρματος πρέπει να διακόπτεται 
αμέσως η χρήση της.

Γης ΛΙΝΑΣ ΓΙΑΝΝΑΡΟΥ

Οταν πριν από μία εβδομάδα ο 
Δ.Φ., σύζυγος καρκινοπαθούς, 
πήγε να παραλάβει τα φάρμακα 
της γυναίκας του στο υποκατά
στημα του ΕΟΠΥΥ της Νάουσας 
όπου λειτουργεί γραφείο παραλα
βής φαρμάκων υψηλού κόστους, 
ο υπάλληλος τον ενημέρωσε πως 
λόγω των μεγάλων καθυστερήσε
ων στις αποστολές δεμάτων δεν εί
χαν ακόμα παραλάβει τα φάρμακα. 
Μέχρι τότε το σύστημα λειτουρ
γούσε χωρίς πρόβλημα. Πήγαινε 
τη σηνταγή του φαρμάκου στο το
πικό υποκατάστημα του ΕΟΠΥΥ, 
ο υπάλληλος έστελνε τη συνταγή 
και τα υπόλοιπα δικαιολογητικά 
στο φαρμακείο του ΕΟΠΥΥ στη

«Αν για κάποιους είναι 
ενοχλητικές οι πολύ 
μεγάλες καθυστερήσεις 
στην αποστολή δεμάτων 
από τις μεταφορικές, 
για κάποιους άτυχους 
είναι επικίνδυνες», 
λέει σύζυγος 
καρκινοπαθούς.
Θεσσαλονίκη (συγκεκριμένα στο 
φαρμακείο Ευόσμου), εκεί εκτε- 
λούνταν η συνταγή και κατόπιν 
τα φάρμακα αποστέλλονταν στο 
τοπικό υποκατάστημα. Επειτα από 
μία εβδομάδα, οι ασθενείς ή οι 
οικείοι τους πήγαιναν και παρα- 
λάμβαναν τα φάρμακά τους από 
το ίδιο γραφείο στο οποίο είχαν 
καταθέσει τη συνταγή. Ετσι συμ
βαίνει και σε πολλές άλλες περιο
χές της χώρας όπου δεν λειτουργεί 
φαρμακείο του ΕΟΠΥΥ.

«Και τώρα;» ρώτησε ο Δ.Φ. τον 
υπάλληλο. «Τι να σας πω, καταλα
βαίνω την κατάσταση, αλλά και 
εμείς δεν ξέρουμε πότε θα τα πα
ραλάβουμε. Δοκιμάστε να έρθετε 
ξανά από βδομάδα», του είπε εκεί
νος. Η επόμενη εβδομάδα ήρθε, αλ
λά τα φάρμακα ακόμα να φθάσουν, 
όπως ενημερώθηκε τηλεφωνικά. Ο 
υπάλληλος προσφέρθηκε να του

τηλεφωνήσει όταν έχει νέα. «Εν 
τω μεταξύ, το φάρμακο που έχου
με στο σπίτι τελειώνει», λέει ο Δ.Φ.

Σύμφωνα με πληροφορίες, τα 
φάρμακα δεν έχουν φθάσει καν 
στο φαρμακείο του ΕΟΠΥΥ στον 
Εύοσμο, καθώς η αποστολή τους 
συνέπεσε με τον μεγάλο φόρτο των 
μεταφορικών (είναι αδιευκρίνιστο 
για ποια μεταφορική πρόκειται). 
Στις 4 Δεκεμβρίου 2020, πάντως, 
το neakriti.gr είχε δημοσιεύσει 
επώνυμη μαρτυρία γυναίκας που 
κατήγγειλε ότι τα φάρμακα των 
καρκινοπαθών του Ηρακλείου εί
χαν καθυστερήσει μία εβδομάδα 
να φθάσουν στα φαρμακεία του 
ΕΟΠΥΥ εξαιτίας της αυξημένης 
κίνησης λόγω Black Friday.

Σημαντικός αριθμός ογκολογι- 
κών ασθενών αλλά και ασθενών με 
σκλήρυνση κατά πλάκας μπορούν 
να προμηθεύονται τα φάρμακα 
υψηλού κόστους από τα φαρμα
κεία της γειτονιάς. Ο ασθενής κά
νει εγγραφή στην ειδική πλατφόρ
μα χορήγησης φαρμάκων υψηλού 
κόστους, ο ΕΟΠΥΥ παραγγέλνει 
τα φάρμακα και τα στέλνει με με
ταφορική εταιρεία στο εκάστοτε 
φαρμακείο, που απλώς λειτουργεί 
ως μεσάζοντος.

Και σε αυτή τη διαδικασία πα
ρατηρούνται μικρές καθυστερή
σεις λόγω lockdown, λέει στην 
«Κ» ο Γ. Κιοσσές, γραμματέας του 
Φαρμακευτικού Συλλόγου Θεσσα
λονίκης. «Εμείς είμαστε της άπο
ψης ότι ευπαθή φάρμακα δεν πρέ
πει να διακινούνται ανάμεσα σε 
κονσόλες παιχνιδιών, κινητά και 
ρούχα, αλλά να υπάρχουν άλλα κα
νάλια διανομής». Οπως λέει και ο 
Δ.Φ., «αν για κάποιους είναι ενο
χλητικές οι πολύ μεγάλες καθυστε
ρήσεις στην αποστολή δεμάτων 
από τις μεταφορικές εταιρείες, 
για κάποιους άτυχους είναι επι
κίνδυνες».

Στο μεταξύ, στις 10/12 ο ΕΟΠΥΥ 
απέστειλε έγγραφο προς τους φαρ
μακοποιούς ενημερώνοντας τους 
ότι για το χρονικό διάστημα των 
εορτών δεν θα είναι δυνατή η δι
εκπεραίωση αιτημάτων μέσω της 
πλατφόρμας χορήγησης φαρμάκων 
υψηλού κόστους από ιδιωτικά φαρ
μακεία, καθώς οι φαρμακευτικές 
εταιρείες θα είναι κλειστές.

Ξεκινούν οι εμβολιασμοί στα κράτη-μέλη Ε.Ε. στις 27-29 Δεκεμβρίου
Την έναρξη της διαδικασίας εμβο
λιασμών στα κράτη-μέλή της Ε.Ε. 
στις 27-29 Δεκεμβρίου ανακοίνω
σε μέσω Twitter χθες η Ούρσουλα 
φον ντερ Λάιεν, σε μια ανάρτηση 
που φάνηκε να προκαταλαμβάνει 
τις αποφάσεις της αρμόδιας επο
πτικής αρχής. Οπως δήλωσε -πιο 
προσεκτικά- ο Ερίκ Μαμέρ, επικε
φαλής εκπρόσωπος της Κομισιόν, 
αν ο Ευρωπαϊκής Οργανισμός Φαρ
μάκων (ΕΜΑ) γνωμοδοτήσει θετι
κά την προσεχή Δευτέρα για το

Εως και ΙΟΟ εκατομμύρια επιπλέ
ον δόσεις του εμβολίου ίων Pfizer 
και BioNTech θα παραγγείλει 
η Ενωση, σύμφωνα με to Reuters.

εμβόλιο των Pflzer-BioNTech, οι 
παραδόσεις των δόσεων από τα 
εργοστάσια της Pfizer στο Βέλγιο 
και στη Γερμανία θα ξεκινήσουν 
στις 26 Δεκεμβρίου.

Σχολιάζοντας το tweet της κ. 
Φον ντερ Λάιεν με δική του ανάρ
τηση, ο καγκελάριος της Αυστρίας 
Σεμπάστιαν Κουρτς -ένας εκ των 
Ευρωπαίων ηγετών που είχαν επι
κρίνει τον ΕΜΑ για την καθυστέ
ρηση στην έγκριση του εμβολίου- 
ανακοίνωσε ότι η Αυστρία θα είναι

μία από τις χώρες που θα ξεκινή
σουν την εκστρατεία εμβολιασμού 
στις 27 Δεκεμβρίου. «Κάθε μέρα 
[που χάνεται] στη μάχη κατά της 
πανδημίας στην Ευρώπη σημαίνει 
χίλιους θανάτους και αμέτρητους 
ανθρώπους που φοβούνται για τις 
δουλειές τους», σημείωσε. Η Γερμα
νία και η Ιταλία επίσης ανακοίνω
σαν ότι θα ξεκινήσουν να χορηγούν 
το εμβόλιο στις 27 του μηνάς. Το 
ίδιο προτίθεται να κάνει και η Ελλά
δα αν παραλάβει τις πρώτες δόσεις

στις 26 Δεκεμβρίου. Εν τω μεταξύ, 
σύμφωνα με χθεσινό δημοσίευμα 
του Reutere, η Κομισιόν αποφάσισε 
την Τρίτη να ασκήσει το δικαίωμα 
που αποτελεί μέρος της σύμβασης 
προαγοράς που έχει σηνάψει με την 
Pfizer και την BioNTech για έως και 
100 εκατομμύρια επιπλέον δόσεις 
του εμβολίου τους (εκτός από τα 
200 εκατομμύρια που ήταν η αρ
χικά συμφωνηθείσα ποσότητα). 
Οι επιπλέον δόσεις θα πωλήθούν 
στην ίδια τιμή (15,50 ευρώ), αλλά

το χρονοδιάγραμμα είναι ακόμα 
υπό διαπραγμάτευση.

Συνομιλίες με Novavax
Χθες, η Επιτροπή ολοκλήρωσε 

τις προκαταρκτικές σηνομιλίες με 
τη Novavax για το έβδομο υποψή
φιο εμβόλιο κατά της COVID-19. 
Μένει τώρα να οριστικοποιηθούν 
οι λεπτομέρειες της σύμβασης, 
που θα αφορά άλλα 200 εκατομ
μύρια δόσεις.

Γ. ΠΑΛ.
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1  ΤΗΝ ΥΠΟΓΡΑΦΗ ΣΟΥ
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-12-2020

Επιφάνεια: 53.0 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

» ΤΗΝ ΥΠΟΓΡΑΦΗ ΙΟΥ
Με καχεπείγουσα εντολή χθες ίο υπουργείο Υγεί
ας ζητούσε από τους υγειονομικούς να δηλώσουν 
ενυπόγραφα, με όλα τα στοιχεία τους, μέχρι σή
μερα το πρωί αν επιθυμούν να εμβολιαστούν. 
Την ίδια ώρα οι διοικήσεις άφηναν υπονοούμενα 
ότι σε περίπτωση άρνησης θα υπάρξουν πειθαρ
χικές κυρώσεις! Στην παραπάνω καταγγελία προ
χώρησε σ πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ Mix. Γιαννά- 
κος. Κι όλο αυτό πριν καν εγκριθούν τα εμβόλια! 
Είναι η νέα δημοκρατία.

ΝΤΑ.Β
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1  ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΟΙ
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-12-2020

Επιφάνεια: 52.6 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΟΙ
Και μία και δύο και όσες φορές χρειαστεί θα επα- 
νακαταθέσει -και καλά θα κάνει- το Κίνημα Αλ
λαγής την τροπολογία του (το έπραξε και πάλι 
χθες) για τη χορήγηση δώρου Χριστουγέννων 
στο προσωπικό του ΕΣΥ, καθώς και την ένταξή 
του στα βαρέα και ανθυγιεινά. Γιατί από χειρο

κροτήματα και ψεύτικες υποσχέσεις χόρτασαν 
και μόνο η συνεχής πίεση ίσως υποχρεώσει τον 
Κ. Μητσοτάκη να αναθεωρήσει.

Δ.Κ.
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1  «Πράξεις τώρα, έστω και αργά»
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 17 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-12-2020

Επιφάνεια: 324.4 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Πράξεις χώρα, 
έστω και αργά»
«ΠΡΑΙΕΙΣΤΩΡΑ, έστω και αργά». Η κοφτή απαίτη
ση, όπως διατυπώνεται στη δήλωση του γραμματέα 
της Κεντρικής Πολιτικής Επιτροπής του ΚΙΝ.ΑΛΛ., 
Μανώλη Χριστοδουλάκη, μετά την περιοδεία κλι
μακίου του κόμματος σε νοσοκομεία της Θεσσαλο
νίκης, απεικονίζει την κατάσταση που συνάντησαν 
και που τους διηγήθηκαν οι άνθρωποι της πρώτης 
γραμμής. «100 υγειονομικοί έλειπαν σήμερα μόνο 
από το Ιπποκράτειο» είπε στην «Εφ.Ευν.» ο κ. Χρι- 
στοδουλάκης, τονίζοντας πως «όλοι οι γιατροί και 
νοσηλευτές με τους οποίους μιλήσαμε βάζουν το 
θέμα της υποστελέχωσης, τις παραλείψεις στη δι
αχείριση από τον Μάρτιο, τις ελλείψεις σε αναγκαίο 
εξοπλισμό, όπως οι συσκευές υψηλής ροής οξυγό
νου, τις εφημερίες που δεν βγαίνουν, την ανάγκη 
αληθινής επίταξης ιδιωτικών δομών».

Το κλιμάκιο του Κινήματος Αλλαγής, που αηο- 
τελούνταν ακόμη από τον βουλευτή Αργολίδας 
και υπεύθυνο ΚΤΕ Υγεί
ας Ανδρέα Πουλά, τον 
βουλευτή Β’ Θεσσαλο
νίκης Γιώργο Αρβανιτί- 
δη και τον βουλευτή Κι
λκίς Γιώργο Φραγγίδη, 
άκουσε από πρώτο χέρι 
τα προβλήματα, όπως 
χαρακτηριστικά μας είπε 
στέλεχος του Κινήματος 
που τους συνόδευε, «όχι 
μόνο από συνδικαλιστές 
γιατρούς και νοσηλευτές 
-που φυσικά λένε την 
αλήθεια, αλλά ξέρετε 
ότι είναι παρεξηγημένοι- 
αλλά και από γιατρούς 
και νοσηλευτές που δεν 
έχουν μιλήσει μέχρι σή
μερα». Γι’ αυτό και στη 
δήλωσή του μετά το πέ
ρας της περιοδείας ο κ.
Χριστοδουλάκης τονίζει 
ότι «διαπιστώσαμε στην 
πράξη, στη Θεσσαλονίκη, 
σε μία από τις πιο κρίσι
μες περιοχές για την εξά- 
πλωση της πανδημίας, 
τις αντίξοες συνθήκες υπό τις οποίες αγωνίζονται 
καθημερινά οι άνθρωποι του Εθνικού Συστήματος 
Υγείας, το οποίο είναι εδώ και πολλές εβδομάδες 
στα όριά του».

Το κλιμάκιο του Κινήματος είχε επίσης συνά
ντηση με τον δήμαρχο Θεσσαλονίκης Κωνσταντίνο 
Ζέρβα, την οποία ο κ. Χριστοδουλάκης χαρακτήρι
σε «χρήσιμη», ενώ ο δήμαρχος σε ανακοίνωσή του 
σημειώνει ότι συζήτησαν τις ανάγκες της πόλης, 
τονίζοντας πως «το μείζον πρόβλημα στην πόλη 
μας αυτή τη στιγμή είναι οι συγκοινωνίες, είναι η 
ολοκλήρωση του μετρό, είναι η επόμενη μέρα του 
ΟΑΣΘ μαζί με το μοντέλο ανάπτυξης της Θεσσαλο
νίκης. Μετά την πανδημία η Θεσσαλονίκη θα χρεια
στεί ένα μικρό Σχέδιο Μάρσαλ».ΑΠΟΠΟΛΟΣΛΥΚΕΣΑΣ

*
Τις αντίξοες 
συνθήκες κάτω από 
τις οποίες δίνουν 
καθημερινά μάχη οι 
άνθρωποι του ΕΣΥ 
διαπίστωσε ιδίοις 
όμμασι κλιμάκιο 
του ΚΙΝ.ΑΛΛ. που 
επισκέφθηκετη 
Θεσσαλονίκη 
t Για την 
υποστελέχωση 
των μονάδων, τις 
τραγικές ελλείψεις 
σε εξοπλισμό 
και αναλώσιμα, 
αλλά και τις 
παραλείψεις της 
κυβέρνησης έκανε 
λόγο ο Μανώλης 
Χριστοδουλάκης
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1  Οι γιατροί καταγγέλλουν ελλιπή ιχνηλάτηση πίσω
από την αναζωπύρωση των κρουσμάτων

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 19 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-12-2020

Επιφάνεια: 420.58 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΓΕΝΙΚΟΛΟΓΙΕΣ ΤΟΥ Μ. ΧΡΥΣΟΧΟΪΔΗ ΣΤΗΝ ΚΟΖΑΝΗ

Οι γιατροί καταγγέλλουν ελλιπή ιχνηϋάιηση 
πίσω από την αναζωπύρωση των κρουσμάτων
►Του ΑΠΟΣΤΟΛΟΥ ΛΥΚΕΣΑ

ΑΝΗΣΥΧΟΥΝ ΠΑΡΑ ΠΟΛΥ, ζητούν από τους πολίτες κου
ράγιο για... λίγες εβδομάδες (!) και έχουν σχέδιο το οποίο είναι 
η... αυστηρότερη εφαρμογή του υφιστάμενου σχεδίου(;). Αυτά 
ακριβώς είπε χθες ο υπουργός Προστασίας του Πολίτη Μιχάλης 
Χρυσοχόίδης μετά τη λήξη σύσκεψης στην Κοζάνη, αποτέλεσμα 
της οποίας, αν κρίνουμε από τις δηλώσεις κάποιων από όσους 
συμμετείχαν, είναι ότι ο υπουργός τούς ευχήθηκε καλές γιορτές, 
«υπομονή και κουράγιο».

Στη σύσκεψη συμμετείχαν ο γ.γ. Πολιτικής Προστασίας Βασί
λης Παπαγεωργίου, ο περιφερειάρχης Δυτικής Μακεδονίας, δυο 
αντιπεριφερειάρχες, οι δήμαρχοι των περιοχών του Νομού, ο 
προϊστάμενος του ΕΟΔΥ, οι διοικητές των νοσοκομείων Κοζάνης, 
Πτολεμαΐδας, ο πρόεδρος του Ιατρικού Συλλόγου και επιμελητή
ρια της περιοχής. Ο κ. Χρυσοχόίδης μπορεί να δήλωσε ότι «έχου
με σχέδιο, το οποίο θα εφαρμόσουμε» αλλά ή τέτοιο δεν υπάρχει 
ή ο υπουργός δεν το γνώριζε ή δεν ήταν εξουσιοδοτημένος να 
κάνει ανακοινώσεις. Διότι άλλη εκδοχή δεν μπορεί να υπάρχει 
και δυστυχώς οι γενικολογίες δεν μπορούν να ανακόψουν την 
πανδημία, δεν μπορούν να αποτρέψουν ενδεχόμενο πανικό.

Τι συνέβη και έπειτα από 2 μήνες καραντίνας η περιοχή ξανα- 
κοκκίνισε; Αγνωστο. Ο δήμαρχος Κοζάνης Λάζαρος Μαλούτας 
απέδωσε την έξαρση σε... ένα μνημόσυνο σε χωριό, αλλά κάτι 
τέτοιο δύσκολα εξηγεί όσα λέει ο ίδιος, ότι «πλέον τα κρούσματα

είναι δίπλα μας, είναι στην οικοδομή μας, είναι ο γνωστός μας», 
αφού «έχουμε κόσμο που μετακινείται πολύ στην Κοζάνη και για 
δουλειά. Υπάρχει κινητικότητα». Πώς λοιπόν μπορεί να ελεγχθεί 
η κατάσταση; Ο δήμαρχος Εορδαίας, Παναγιώτης Πλακεντάς, 
δήλωσε ότι «υπάρχει ελλιπής ιχνηλάτηση και χρειάζεται ενίσχυ
ση των αστυνομικών δυνάμεων στην περιοχή για να υπάρξουν 
καλύτεροι κι αποτελεσματικότεροι περισσότεροι έλεγχοι. Η πε
ριοχή δεν μπορεί να γίνει “Ιφιγένεια”».

Η ελλιπής ιχνηλάτηση όμως δεν είναι αρμοδιότητα της Αστυ
νομίας, όπως και όσα δήλωσε πριν από τη σύσκεψη ο πρόεδρος 
του Ιατρικού Συλλόγου Κοζάνης, Χαράλαμπος Τσεβεκίδπς, που 
αναρωτιόταν «πώς θα κάνουν σοβαρή ιχνηλάτηση από την Αθή
να;» και κατήγελλε πως «έχουμε μία έλλειψη πληροφόρησης για 
το τι ακριβώς συμβαίνει με τα κρούσματα. 0 ΕΟΔΥ και η Πολιτική 
Προστασία έχουν μεν την εικόνα, αλλά αυτή η πληροφορία δεν 
δίνεται, δεν διαχέεται στους ιατρικούς συλλόγους και τους για
τρούς για να μπορέσουμε να δούμε τι γίνεται σε κάθε περιοχή. 
Τα μαθαίνουμε από τα μέσα ενημέρωσης, η εικόνα που έχουμε 
είναι αποσπασματική».

Πιο καθαρά τα είπε ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης Γιαν- 
νάκος, που δήλωνε ότι «αναρωτιούνται γιατί αναζωπυρώνεται 
ο ιός κάθε τόσο σε περιοχές όπως η Δυτική Μακεδονία και περι
οχές Κεντρικής Μακεδονίας. Λόγω κακής ιχνηλάτησης. Υπάρχει 
ένας μοριακός αναλυτής για να εξυπηρετεί 10 νοσοκομεία και 
τα συνεργεία του ΕΟΔΥ από 7 νομούς». Ο δε μοριακός αναλυτής

11 11 11 II’|Ρ Ψ jjSt IP JF* jj jg§ J5
ΓΙΝΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΚΟΖΑΝΗΣ

είναι εγκατεστημένος στο Νοσοκομείο Κοζάνης και εξυπηρετεί 
τα δέκα νοσοκομεία και τα συνεργεία του ΕΟΔΥ των νομών 
Κοζάνης, Καστοριάς, Γρεβενών, Φλώρινας, Πιερίας, Ημαθίας και 
Πέλλας. Οπότε «είναι αδύνατη η σωστή διαχείριση των περιστα
τικών στα νοσοκομεία και η σωστή ιχνηλάτηση στην κοινότητα. 
Η όποια ιχνηλάτηση των επαφών γίνεται με rapid test που είναι 
σε μεγάλο βαθμό αναξιόπιστα. Τα τεστ κοστίζουν 60 ευρώ με 
τη διατίμηση. Ποιος έχει να το κάνει, αφού δεν αποζημιώνεται 
από τον ΕΟΠΥΥ;». Δεδομένου δε ότι «τα νοσοκομεία Γρεβενών, 
Φλώρινας, Καστοριάς δεν διαθέτουν ΜΕΘ» κι ακόμη «τα νο
σοκομεία είναι γεμάτα και εμείς εξαντλημένοι», τότε «ο σώζων 
εαυτόν σωθήτω»!

Και τι να πρωτοπεί κανείς για... σχέδιο, όταν χθες 17/12, στο 
Κέντρο Υγείας Κοζάνης (πρώην ΙΚΑ), ζήτησαν από το ιατρικό και 
νοσηλευτικό προσωπικό να καταβάλουν ένα ευρώ (1 €) έκαστος 
διότι πραγματοποιήθηκε απολύμανση του χώρου λόγω της εμ
φάνισης κρούσματος Covid-19 σε νοσηλεύτρια την περασμένη 
εβδομάδα;
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1  ΕΓΚΛΕΙΣΜΟΣ Νο 2
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 10-11 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-12-2020

Επιφάνεια: 2138.04 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μάχη στις ΜΕΘ 
για 552!
Αλλοι 85 στη 
μακάβρια λίστα
Στα ίδια επίπεδα κυμάνθη
καν και χθες τα νέα κρού
σματα του κορονόίού, κα
θώς ο Εθνικός Οργανισμάς 
Δημοσίας Υγείας ανακοί
νωσε 1.190, ενώ 552 ασθε
νείς νοσηλεύονται διασω- 
ληνωμένοι και άλλοι 85 
προστέθηκαν στη μαύρη λί
στα των θυμάτων της παν
δημίας.

Σε Αττική και Θεσσαλο
νίκη καταγράφηκαν αντί
στοιχα 251 και 237 κρού
σματα. Διψήφιο αριθμό εί
χαμε σε Αχαϊα (13), Δρά
μα (20), Εβρο (31), Ημαθία 
(37), Ηράκλειο (10), Καβά
λα (21), Καρδίτσα (53), Κιλ
κίς (34),Κοζάνη (47),Κοριν- 
θία (12), Λάρισα (28), Λέσβο 
(13), Μαγνησία (65), Ξάν
θη (26), Πέλλα (22), Πιερία 
(36), Ροδόπη (16), Σέρρες 
(50), Τρίκαλα (19) και Φθι
ώτιδα (14).

Τα επιδημιολογικά στοι
χεία παρουσιάζουν μία στα
θερότητα σε υψηλά επίπε
δα, αν και θα περιμεναμε με
γαλύτερη μείωση με τη με
γάλη περίοδο του lockdown. 
Ωστόσο παρατηρείται μέα 
μεκρή μείωση στους διασω- 
ληνωμένους, η οποία ανα
μένεται να δώσει ανάσα στο 
σύστημα υγείας.

Από τα 1.155 νέα κρού
σματα, οκτώ εντοπίστηκαν 
κατόπιν ελέγχων στις πύλες 
εισόδου της χώρας. Ο συ
νολικός αριθμός έφτασε τα 
128.710, εκ των οποίων το 
525% αφορά άνδρες. Από 
αυτά, 5.171 (4%) θεωρού
νται σχετιζόμενα με ταξίδι 
από το εξωτερικό και 37.197 
(283%) σχετιζόμενα με ήδη 
γνωστό κρούσμα.

Η διάμεση ηλικία των 
542 ασθενών που νοσηλεύ
ονται δισσωληνωμένοι είναι 
τα 66 έτη. Από αυτούς, 165 
(30,4%) είναι γυναίκες και 
το 77,7% έχει υποκείμενο νό
σημα ή είναι ηλικιωμένοι 70 
ετών και άνω. Από τις ΜΕΘ 
έχουν εξέλθει782 ασθενείς.

Οι 78 νέοι θάνατοι ανε
βάζουν τον αριθμό των συ
νολικών θυμάτων στη χώρα 
στα 3.948. Από αυτά, 1.585 
(40,1 %) ήταν γυναίκες. Η δι
άμεση ηλικία των θανόντων 
ήταν τα 79 έτη και το 95,6% 
είχε κάποισ υποκείμενο νό
σημα ή και ηλικιά 70 ετών 
και άνω.

Αναστάτωση επικράτησε χθες στο Νοσοκομείο Διδυμοτεί
χου μετά την επιβεβαίωση 40 κρουσμάτων κορονοϊού με
ταξύ γιατρών και νοσηλευτών, με αποτέλεσμα να προκλη- 
θούν πολλαπλά προβλήματα στην εύρυθμη λειτουργία του 
ιδρύματος.

Σύμφωνα με πληροφορίες, μεγάλο τμήμα της Παθολο
γικής Κλινικής του νοσοκομείου, που είχε μετατραπεί σε κλι
νική Covid-19, έχει αποσυμφορηθεί από έναν αριθμό ασθε
νών, οι οποίοι έχουν μεταφερθεί στο Γενικό Πανεπιστημια
κό Νοσοκομείο Αλεξανδρούπολης, όπου συνεχίζουν τη νο
σηλεία τους.

«Ολα ξεκίνησαν από ένα χειρουργείο» διευκρίνισε ο 
πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης Γιαννάκος, προσθέτοντας 
ότι δεν γίνονται αρκετά τεστ στους ασθενείς που πρόκειται 
να υποβληθούν σε επέμβαση.

«Ακόμη και όταν κάποιος εισέρχεται στο νοσηλευτικό 
ίδρυμα αρνητικός στον ιό, πρέπει να γίνονται νέα τεστ λίγο 
προτού κάνει εγχείρηση. Ολα τα τακτικά χειρουργεία έχουν 
ακυρωθεί, ενώ, προκειμένου να γίνουν τα έκτακτα, οι τελευ
ταίοι υγιείς νοσηλευτές από άλλες κλινικές καλούνται να κα- 
λύψουν το κενό» εξηγεί.

Αστυνομικοί σε προληπτική καραντίνα
Η ΠΟΕΔΗΝ έχει ζητήσει επανειλημμένως από την κυβέρνη
ση τη διεξαγωγή τακτικών τεστ για κορονοϊό στο προσωπι
κό των νοσοκομείων, κάτι που όμως δεν έχει εφαρμοστεί.

«Πρέπει να γίνεται καλύτερη ιχνηλάτηση» τόνισε ο κ. 
Γιαννάκος.

Στο μεταξύ τέθηκαν οε προληπτική καραντίνα δύο αστυ
νομικοί στην Κέρκυρα μετά την επαφή που είχαν με επιβεβαι
ωμένο κρούσμα κορονόίού. Οπως αναφέρουν τοπικά μέσα 
ενημέρωσης, οι συγκεκριμένοι αστυνομικοί μετέφεραν έπει
τα από εισαγγελική εντολή μια γυναίκα σε ψυχιατρική κλινική, 
όπου διαπιστώθηκε ότι είναι θετική στον ιό. Οι αστυνομικοί 
υποβλήθηκαν σε μοριακό τεστ, τα αποτελέσματα του οποίου 
θα γίνουν γνωστά σήμερα.

Την ίδια ώρα ακόμα μία γυναίκα η οποία είχε διαγνωστεί 
με Covid-19 γέννησε χθες στο Νοσοκομείο της Κέρκυρας. 
Σύμφωνα με τις πρώτες πληροφορίες, η μητέρα δεν γνώρι
ζε ότι ήταν θετική στον Covid-19 και το έμαθε από τον τακτι
κό έλεγχο στον οποίο υποβλήθηκε στο νοσοκομείο. Επίσης, 
θετικός στον ιό βρέθηκε και ο σύζυγός της. Αξίζει να σημει
ωθεί ότι αυτή ήταν η δεύτερη γέννα γυναίκας που νοσούσε 
από κορονοϊό στο Νοσοκομείο Κέρκυρας.

Onus τον I
Μάρτιο! I
Το ενδεχόμενο επιβολής ενός σκληρότε
ρου lockdown, που θα προσομοιάζει σε 
εκείνο του Μαρτίου, άφησαν χθες μέ
λη της επιτροπής εμπειρογνωμόνων του 
υπουργείου Υγείας, καθώς φοβούνται 
ότι θα έχουμε ραγδαία αύξηση κρου
σμάτων arm τις αρχές του νέου έτους.
Ο καθηγητής Μικροβιολογίας του ΕΚ- 
ΠΑ Αθανάσιος Τσακρής σκιαγράφησε 
με ιδιαίτερα μελανά χρώματα το μέλλον 
της πανδημίας στη χώρα μας, λέγοντας 
ότι από τον ερχόμενο μήνα θα υπάρξει 
αναζωπύρωση του κύματος, που μπορεί 
να είναι και mo σκληρή.

«Δεν αποκλείεται να είναι χειρότερο 
από ό,τι βιώσαμε τον Νοέμβριο. Γι’ αυτό 
η Ευρώπη προετοιμάζεται ώστε να προ
λάβει τα χειρότερα. Εχει να κάνει και με 
τις καιρικές συνθήκες, αλλά και με τον 
συγχρωτισμό τις ημέρες των εορτών. 
Ετσι ενδέχεται παράταση του υπάρχο- 
ντος lockdown και τον Ιανουάριο ή ακό
μα σκληρότερο, τύπου Μαρτίου» ανέ
φερε σε τηλεοπτική εκπομπή, επισημαί- 
νοντας ότι είναι πολύ σημαντικό να τη

ρηθούν στο έπακρο τα μέτρα κατά τη 
διάρκεια των γιορτών.

Σε ό,τι αφορά τις κόκκινες περιοχές 
της δυτικής Αττικής, σχολίασε ότι τα em- 
δημιολογικά δεδομένα συντείνουν προς 
την επιβολή σκληρότερων μέτρων, προ
κειμένου να προλάβουμε αυτό που συ
νέβη στη βόρεια Ελλάδα, όπου η κατά
σταση τέθηκε εκτός ελέγχου. Σύμφωνα 
με τον κ. Τσακρή, η αύξηση των κρου
σμάτων σε αυτές τις περιοχές αποδίδεται 
στο γεγονός ότι υπάρχουν πολλά εργο
στάσια και εργάτες που μετακινούνται 
μαζί, καθιστώντας δύσκολη την τήρηση 
των μέτρων.

Eotics υπερμετάδοσηυ
«Υπάρχει και κόπωση λόγω των μέτρων 
και της πανδημίας. Ο ιός δεν ακολουθεί 
τις δικές μας τακτικές και όπου βρει έδα
φος, μπορεί να επεκταθεί και να δημιουρ
γήσει εστίες υπερμετάδοσης» επισημαίνει.

Στο ίδιο μήκος κύματος κινήθηκε 
και ο καθηγητής Παθολογίας Χαράλα
μπος Γώγος, ο οποίος χαρακτήρισε πο-

Από τα ΜΜΕ μ
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1  ΕΓΚΛΕΙΣΜΟΣ Νο 2
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 10-11 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-12-2020

Στιγμιότυπο από
το lockdown
της περασμένης άνοιξης

—. ·;»··· >-

Αθανάσιος]
^ΤσακρήςΙί

το ενδεχόμενό 
επιβολίβ ενό$ 
σκληρότερου 
lockdown αφήνουν 
οι επιστήμονες

λύ σοβαρό το πρόβλημα της αύξησης 
των κρουσμάτων σε δυτική Αττική και 
Μακεδονία. Οπως είπε, θα ήταν μια κα
λή λύση να εφαρμοστούν σκληρά μέτρα 
στις περιοχές αυτές, όπως τον Μάρτιο.

Για το ενδεχόμενο να υπάρξει και 
χαλάρωση των μέτρων, είπε πως με τα 
δεδομένα που προέκυψαν όταν η χώρα 
ήταν χωρισμένη σε ζώνες, υπήρξε μετα
φορά ανθρώπων από ζώνη σε ζώνη και 
συνακόλουθη διασπορά του ιού, με απο
τέλεσμα τα περιοριστικά μέτρα να γί
νουν οριζόντια.

«Μπορεί να συμβεί να χαλαρώσουν 
τα μέτρα στις πράσινες περιοχές» είπε, 
αλλά ξεκαθάρισε πως «είναι δεδομένο 
ότι ως τις αρχές Ιανουάριου πρέπει να 
παρακολουθούμε στενά τις δομές».

Σημειώνεται ότι οι περιοχές της βό
ρειας Ελλάδας που βρίσκονται σε «κόκ
κινο» συναγερμέ» λόγω της έξαρσης των 
κρουσμάτων είναι το Κιλκίς, η Ξάνθη, η 
Πιερία, η Δράμα, η Θεσσαλονίκη, η Κο
ζάνη, η Πέλλα, η Ροδόπη, η Λάρισα και 
ταΓρεβενά.

α9αινούμε για τα κρούσματα
Ακόμα ένας επιστήμονας 
που δίνει καθημερινά τη 
μάχη στην πρώτη γραμ
μή κατά του φονικού ιού 
αποκαλύπτει τις τρομα
κτικές ελλείψεις στο σύ
στημα καταγραφής των 
κρουσμάτων, επιβεβαιώ
νοντας ουσιαστικά το δη
μοσίευμα της «δημοκρα
τίας», ενώ ξεγυμνώνει και 
τον ΕΟΔΥ, τον οποίο κα
τηγορεί για ελλιπή συνερ
γασία.
Λίγο προτού συμμετάσχει 
στη συνάντηση των τοπι
κών φορέων του νομού με 
τον υπουργό Προστασίας 
του Πολίτη Μιχάλη Χρυ- 
σοχοίδη, ο πρόεδρος του

Ιατρικού Συλλόγου Κο
ζάνης Χαράλαμπος Τσε
βεκίδης (μεκρή φωτό) επι- 
σήμανε ότι έχει παρατηρή
σει μεα έλλειψη πληροφό
ρησης για το τι ακριβώς 
συμβαίνει με τα κρούσμα
τα και ζήτησε να συμπερι- 
ληφθούν οι ιατρικοί σύλ
λογοι της χώρας και οι 
γιατροί σε κάθε περιοχή 
στη μάχη κατά της πανδη
μίας του κορονοϊού.

Σχετικά με τη βαριά 
επιδημιολογική εικόνα της 
Κοζάνης, ο κ. Τσεβεκίδης 
εξήγησε ότι υπήρξαν πολ
λοί παράγοντες που οδή
γησαν σε αυτήν, ωστόσο 
υπέδειξε ως αδύναμο ση

μείο στη μάχη κατά του 
ιού τη μη συνεργασία του 
ΕΟΔΥ με τους τοπικούς 
ποράγοντες.

Ιχνηλάτηση
«Εχουμε μια έλλειψη 
πληροφόρησης για το τι 
ακριβώς συμβαίνει με τα 
κρούσματα. Ο ΕΟΔΥ 
και η Πολιτική Προστα
σία έχουν μεν την εικό
να, αλλά αυτή η πληρο
φορία δεν δίνεται, δεν δι- 
αχέεται στους ιατρικούς 
συλλόγους και τους για
τρούς, για να μπορέσουμε 
να δούμε τι γίνεται σε κά
θε περιοχή. Τα μαθαίνου
με από τα μέσα ενημέρω

σης, η εικόνα που έχουμε 
είναι αποσπασματική. Δεν 
παίρνουν τη γνώμη και τη 
γνώση των τοπικών πα
ραγόντων, παρότι εμείς 
έχουμε εικόνα, την αν
θρωπογεωγραφία και τις 
κινήσεις των ανθρώπων. 
Πώς θα κάνουν σοβαρή 
ιχνηλάτηση από την Αθή
να; Πώς θα καταλάβουν τι 
γίνεται;» αναρωτήθηκε με 
νόημα ο κ. Τσεβεκίδης και 
πρόσθεσε: «Δεν μπορού
με να κατηγορούμε συνέ
χεια έναν πολίτη, θα πρέ
πει να δούμε και τι κάνου
με εμείς».

Είναι εμφανές, λοιπόν, 
ότι η έλλειψη επιδημιολο-

γικών στοιχείων εγείρει 
ερωτήματα κατά πόσο οι 
ιατρικοί σύλλογοι έχουν 
επαρκή εφόδια για να 
αντιμετωπίσουν την παν
δημία. Από τη στιγμή, μά
λιστα, που, σύμφωνα με 
τον κ. Τσεβεκίδη, δεν γί
νεται σωστά η ιχνηλάτη- 
ση, είναι λογικό να υπάρ
χουν απορίες για τα κριτή
ρια με τα οποία αποφασί- 
ζονταιτα εκάστοτε μέτρα.

«Δεν έχουμε μαγι
κές λύσεις. Υπάρχει πά
ντα το δίλημμα: από τη 
μεα, η δημόσια υγεία και, 
από την άλλη, η οικονομέα 
και η υπόλοιπη ζωή» επι- 
σήμανε ο κ. Τσεβεκίδης

και πρόσθεσε ότι πρέπει 
να αναζητηθούν οι βέλτι
στες λύσεις και να μην κα- 
ταφύγουμε σε πρωτόγο
νες λύσεις, «πονάει κεφά
λι, κόβει κεφάλι», «έχου με 
αυτό, άρα κλείστε τα όλα, 
δεν ξέρουμε πώς θα ζήσε- 
τε, πάρτε ένα επίδομα».

«Να δούμε τα πραγμα
τικά προβλήματα είναι πιο 
δύσκολο, θέλει μεγαλύτε
ρη προσπάθεια, αλλά αυ
τό είναι το πιο σωστό για 
να αντιμετωπίσουμε δί
καια μεα κρίση, γιατί δι
αφορετικά θα έχουμε να 
αντιμετωπίσουμε άλλου 
είδους προβλήματα» κα
τέληξε.

))<Πυροε ΕΟΔΥ από τον πρόεδρο του Ιατρικού Συλλόγου Κοζόνηε ►
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1  Σοβαρή αλλεργική αντίδραση σε υγειονομικό που
έβαλε εμβόλιο της Pfizer

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-12-2020

Επιφάνεια: 97.8 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Σοβαρή αϋϋεργική αντίδραση σε 
υγειονομικό που όβαβε εμβόΠιο 
της Pfizer
ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΟΣ υπάλληλοε από την Αλάσκα εμφάνισε σοβαρή 
αλλεργική αντίδραση αφού έλαβε το εμβόλιο ms Pfizer για τον 
κορωνοϊό, ανέφερε η εφημερίδα New York Times, επικαλούμε
νη τρία πρόσωπα που έχουν λάβει γνώση για την κατάσταση ms 

uyetas του προσώπου αυτού.
Η αλλεργική αντίδραση παρουσιάστηκε και το πρόσωπο αυτό 

είναι σε σταθερή κατάσταση, αφού εισήχθη σε νοσοκομείο. Σύμ
φωνα με το δημοσίευμα, δεν έχει αποσαφηνιστεί αν ο εμβολια- 
σθείβ είχε ιστορικό αλλεργικών αντιδράσεων.

Η εταιρεία Pfizer δεν ανταποκρίθηκε άμεσα σε ένα αίτημα να 
σχολιάσει την πληροφορία αυτήν.

Προειδοποίηση σχετικά με το εμβόλιο για τον κορωνοϊό ms 
Pfizer/BioNTech, εξέδωσαν οι βρετανικέβαρχόβ, μία μέρα μετά την 
έναρξη του εμβολιασμού του πληθυσμού στο Ηνωμένο Βασίλειο.

Σύμφωνα με την ανακοίνωση, οι αρχές προτρέπουν rous ηολί- 
τε5 που έχουν παρουσιάσει κατά το παρελθόν «σοβαρές» αλλεργίεβ 
και «σοβαρά» αλλεργικά συμπτώματα, να μην κανουν το εμβόλιο.

0 καθηγητής Στίβεν Πόουις, Εθνικός Ιστρικόε Διευθυντής για 
το NHS ms Αγγλίας, τόνισε ότι «πρόκειται για ένα αρκετά συχνό 
φαινόμενο με τα νέα εμβόλια» η εμφάνιση αλλεργιών.
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1  «Ελλιπής η πληροφόρηση που έχουμε από τον ΕΟΔΥ
»

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 1,21 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-12-2020

Επιφάνεια: 762.42 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΓΙΑΤΡΟΙ ΞΕΓΥΜΝΟΝΟΥΝ 
ΤΗΝ ΠΡΟΠΑΓΑΝΔΑ 

ΤΟΥ ΙΟΑΥ: ηΑΕΝ 
MAX ΑΙΝΟΥΝ ΣΤΟΙΧΕΙΑ»
Συνεχίζεται η απαράδεκτη κατάσταση με την ελ
λιπή ενημέρωση για την εξέλιξη του ιού. ■ 21
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1  «Ελλιπής η πληροφόρηση που έχουμε από τον ΕΟΔΥ »
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 1,21 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-12-2020

«Ελλιπής η πληροφόρηση 
που έχουμε από τον ΕΟΔΥ»

■ 0 πρόεδροθ του Ιατρικού Συλλόγου 
Kozavns ξεγυμνώνει το σύστημα 

για την καταγραφή των κρουσμάτων

Από την επίσκεψη τον Μιχάλη Χρνσοχοΐδη στην Κοζάνη

Αυοιηρή εφαρμογή των μέτρων για 
όσο χρειαστεί ζητά ο Χρυσοχόίδηε

ΑΥΣΤΗΡΗ εφαρμογή των μέτρων για 
όσο χρειαστεί, ώσπου να περιοριστεί η 
εξάπλωση του κορονοϊού στην Κοζά
νη, η οποία βρίσκεται στο «κόκκινο», 
προανήγγειλε ο υπουργός Προστασί
ας του Πολίτη Μιχάλης Χρυσοχόΐδης, 
που συμμετείχε σε σύσκεψη στην Πε
ριφέρεια Δυπκής Μακεδονίας.

«Βρισκόμαστε εδώ σήμερα για
τί ανησυχούμε πάρα πολύ» είπε και 
πρόσθεσε: «Το φαινόμενο αποκτά εν
δημικά χαρακτηριστικά, η πόλη και 
η περιοχή βασανίζονται πάρα πολ
λούς μήνες από τον κορονοϊό. Τα με
γέθη δεν είναι καλά έτσι όπως εξελίσ
σονται, γι’ αυτό και η προσπάθειά μας

από εδώ και πέρα θα είναι η αυστη
ρή τήρηση των μέτρων. Εχουμε σχέ
διο, το οποίο θα εφαρμόσουμε» είπε ο 
υπουργός και πρόσθεσε αναφορικά με 
τα μέτρα απευθυνόμενος στους κατοί
κους της Κοζάνης: «Θέλω να δηλώσω 
όη είμαστε αποφασισμένοι να εφαρμό
σουμε όλα εκείνα τα μέτρα, να λάβουμε 
όλες εκείνες τις αποφάσεις, προκειμέ- 
νου να ανακοπεί ο ρυθμός εξάπλωσης 
της πανδημίας στην περιοχή. Θα είμα
στε κοντά στους Κοζανίτες, στις Κοζα- 
νΐτισσες, στους πολίτες του νομού Κο
ζάνης». Εκτίμησε παράλληλα ότι με το 
εμβόλιο σε δύο μήνες η πανδημία θα 
αρχίσει να αποκλιμακώνεται σταδιακά.

Α
κόμα ένας επι
στήμονας που 
δίνει καθη
μερινά τη μά
χη στην πρώτη 
γραμμή κατά του φονικού 
ιού αποκαλύπτει τις τρομα

κτικές ελλείψεις στο σύστη
μα καταγραφής των κρου
σμάτων, επιβεβαιώνοντας 
ουσιαστικά το δημοσίευμα 
της «δημοκρατίας», ενώ ξε
γυμνώνει και τον ΕΟΔΥ, τον 
οποίο κατηγορεί για ελλιπή 
συνεργασία.

Λίγο προτού συμμετά- 
σχει στη συνάντηση των 
τοπικών φο
ρέων του νο
μού με τον 
υπουργό Προ- 
στασίας του 
Πολίτη Μιχά
λη Χρυσοχο- 
ΐδη, ο πρόε
δρος του Ια
τρικού Συλλό
γου Κοζάνης 
Χαράλαμπος 
Τσεβεκίδης 
επισήμανε ότι 
έχει παρατη
ρήσει έλλει
ψη πληρο
φόρησης για 
το τι ακριβώς 
συμβαίνει με 
τα κρούσματα 
και ζήτησε να 
συμπεριλη- 
φθούν οι ια
τρικοί σύλλο
γοι της χώρας 
και οι γιατροί 
σε κάθε περιοχή στη μά
χη κατά της πανδημίας του 
κορονοϊού.

Σχεηκά με τη βαριά επι- 
δημιολογική εικόνα της Κο
ζάνης, ο κ. Τσεβεκίδης εξή
γησε ότι υπήρξαν πολλοί 
παράγοντες που οδήγησαν 
σε αυτήν, αλλά υπέδειξε ως 
αδύναμο σημείο στη μάχη 
κατά του ιού τη μη συνερ
γασία του ΕΟΔΥ με τους το
πικούς παράγοντες.

«Εχουμε μία έλλειψη 
πληροφόρησης για το τι 
ακριβώς συμβαίνει με τα

κρούσματα. Ο ΕΟΔΥ και η 
Πολιτική Προστασία έχουν 
μεν την εικόνα, αλλά αυ
τή η πληροφορία δεν δί
νεται, δεν διαχέεται στους 
ιατρικούς συλλόγους και 
τους γιατρούς για να μπο
ρέσουμε να δούμε τι γίνε
ται σε κάθε περιοχή. Τα μα
θαίνουμε από τα μέσα ενη
μέρωσης, η εικόνα που 
έχουμε είναι αποσπασματι
κή. Δεν παίρνουν τη γνώμη 
και τη γνώση των τοπικών 
παραγόντων, αν και εμείς 
έχουμε εικόνα, την ανθρω
πογεωγραφία και τις κινή

σεις των αν
θρώπων. Πώς 
θα κάνουν 
σοβαρή ιχνη- 
λάτηση από 
την Αθήνα; 
Πώς θα κατα
λάβουν τι γί
νεται;» ανα
ρωτήθηκε με 
νόημα ο πρό
εδρος του ΙΣΚ, 
προσθέτοντας: 
«Δεν μπορού
με να κατηγο
ρούμε συνέ
χεια έναν πο
λίτη, θα πρέ
πει να δούμε 
και η κάνουμε 
εμείς».

Είναι εμ
φανές, λοιπόν, 
ότι η έλλει
ψη επιδημιο- 
λογικών στοι
χείων εγεί

ρει ερωτήματα για το κατά 
πόσο οι ιατρικοί σύλλο
γοι έχουν επαρκή εφόδια 
για να αντιμετωπίσουν την 
πανδημία. Από τη στιγμή 
μάλιστα που, σύμφωνα με 
τον κ. Τσεβεκίδη, δεν γί
νεται σωστά η ιχνηλάτηση, 
είναι λογικό να υπάρχουν 
απορίες για τα κριτήρια με 
τα οποία αποφασίζονται τα 
εκάστοτε μέτρα.

«Δεν έχουμε “μαγικές” 
λύσεις. Υπάρχει πάντα το 
δίλημμα, από τη μία η δη
μόσια υγεία και από την άλ

λη η οικονομία και η υπό
λοιπη ζωή» επισήμανε πα
ράλληλα ο κ. Τσεβεκίδης 
και πρόσθεσε ότι πρέπει 
να αναζητηθούν οι βέλτι
στες λύσεις, να μην πάμε 
σε πρωτόγονες λύσεις, «πο

νάει κεφάλι, κόβει κεφάλι», 
«έχουμε αυτό, άρα κλείστε 
τα όλα, δεν ξέρουμε πώς θα 
ζήσετε, πάρτε ένα επίδομα».

«Να δούμε τα πραγμα
τικά προβλήματα, είναι πιο 
δύσκολο, θέλει μεγαλύτε

ρη προσπάθεια, αλλά αυ
τό είναι το πιο σωστό για να 
αντιμετωπίσουμε δίκαια μία 
κρίση, γιατί διαφορετικά θα 
έχουμε να αντιμετωπίσουμε 
άλλου είδους προβλήματα» 
κατέληξε.

Τσεβεκίδη 
θα κάνουν( 

ιχνηλάτησ 
την Αθήνο 
δεν μας ρι
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1  Παγκόσμιος πόλεμος για το εμβόλιο
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 20 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-12-2020

Επιφάνεια: 533.71 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Παγκόσμιοβ 
πόλεμοβ για 
το εμβόλιο

0 ανταγωνισμόν για την απόκτησή του 
έχει λάβει επικίνδυνεε διαστάσεις. Σιγή 
ιχθύοε για ns περίεργεε παρενέργειεε

οο^ΌVaccine

Του
ΜιχάΒη ΨϋΒου
dimokratia@(iiniokratianews.gr

Η
 πανδημία είναι μια πύ

λη, σύμφωνα με τα λό
για της Αρουνιάπ Ρόι. 
«Ιστορικά, οι πανδη
μίες ανάγκασαν τους 

ανθρώπους να βάλουν τέλος σης 
κακές συνήθειες του παρελθόντος 

και να φανταστούν τον κόσμο τους 
εκ νέου. Γι’ αυτό και η πανδημία 
πρέπει να είναι μια πύλη, μια πύλη 
ανάμεσα στον παλιό κόσμο και τον 
καινούργιο» γράφει η διάσημη Ινδή 
συγγραφέας.

Λόγια σοφά και πιο επίκαι
ρα από ποτέ σε μια κρίσιμη στιγ
μή, κατά την οποία η ανθρωπό
τητα κρατά την ανάσα της με την 
εληίδα της επιστροφής στην «κα
νονικότητα της ζωής». Η Ευρώπη, 
μαλιστα, που με περισσότερα από 
20.000.000 κρούσματα σης 52 χώ
ρες που την απαρτίζουν είναι μα

κράν η πιο πληγείσα περιοχή του 
κόσμου, βλέπει ότι η επιστροφή 
στην κανονικότητα τείνει να λάβει 
πολεμικές διαστάσεις σε ό,η αφο
ρά το μοναδικό πλέον αντίδοτο: τα 
εμβόλια! Με την πανδημία να έχει 
τεθεί εκτός ελέγχου σε χώρες που 
υποτίθεται ήταν πρότυπο, όπως η 
Γερμανία, ο ανταγωνισμός για την 
απόκτηση των εμβολί
ων έχει λάβει επικίν
δυνες διαστάσεις.

0 Ευρωπαϊκός Ορ
γανισμός Φαρμάκων 
(ΕΜΑ) δέχτηκε ισχυ
ρές πιέσεις για να 
εγκρίνει άρον άρον το 
εμβόλιο που ανέπτυξε 
ο όμιλος των εταιριών 
Pfizer και BioNTech. Ενώ επρόκει- 
το να πιστοποιήσει το εμβόλιο σης 
29 Δεκεμβρίου, θα το κάνει σης 21 
Δεκεμβρίου, όπως υποστήριξε ο εκ
πρόσωπος της Ρωσίας στον Οργα- 
ντσμό. Και είναι φυσικό ότι ασκού
νται πιέσεις, προφανώς από ης κυ

βερνήσεις στη γηραιά ήπειρο, κα
θώς, με ελάχιστες εξαιρέσεις, είναι 
καταφανής η αποτυχία τους στην 
αντιμετώπιση της πανδημίας. Ακό
μη και αν ανέστειλαν προσωρινά και 
στα λόγια το νεοφιλελεύθερο μοντέ
λο, δεν προχώρησαν σε ουσιαστικά 
μέιρα και επενδύσεις στα δημόσια 
συστήματα υγείας. Πάντα είχαν και 

έχουν στον νου τους 
τα ιδιωηκά οικονομικά 
συμφέροντα.

Η πρόεδρος της 
Κομισιόν Ούρσουλα 
φον ντερ Λάιεν δια
βεβαίωσε ότι οι εμ
βολιασμοί θα ξεκινή
σουν την ίδια ημέρα 
σε όλα τα κράτη-μέλη 

της Ε.Ε., προφανώς για να ηρεμή
σει τα ανταγωνιστικά πνεύματα.

Το Βερολίνο ανακοίνωσε ήδη, 
πάντως, ότι ο εμβολιασμός στη 
χώρα θα αρχίσει σας 27 Δεκεμβρί
ου, καθώς η κατάσταση στη Γερμα
νία είναι η χειρότερη σε όλη την

Ευρώπη. Κάθε τρία λεπτά πεθαί
νει ένας πολίτης στη Γερμανία λό
γω του κορονο'ίαύ. «Το να γίνου
με... Μπ'έργκαμο είναι πιο κοντά 
από ό,τι πιστεύει ο ένας ή ο αλ- 
λος» λέει ο Βαυαρός πρωθυπουρ
γός Μάρκους Σέντερ, ασκώντας 
σκληρή κριτική στην ομοσπονδι
ακή κυβέρνηση Μέρκελ.

«0 Covid-19 έχει ξεφύγει από 
κάθε έλεγχο» λέει εναγωνίως ο Σέ
ντερ και προσθέτει: «Εάν δεν είμα
στε προσεκτικοί, η Γερμανία θα εί
ναι σύντομα το πρόβλημα στην Ευ
ρώπη». Την ίδια ώρα η κατάσταση 
στα γερμαντκά νοσοκομεία και σης 
μονάδες ενταπκής θεραπείας είναι 
τέιοια, που οι γιατροί αναγκάζονται 
να μπαίνουν πολλές φορές μπρο
στά στο δραμαηκό δίλημμα της επι
λογής: Ποιον θα σώσουν καί ποιον 
θα αφήσουν να πεθάνει!

0 Μαυας Μένγκελ, διευθυντής 
μιας κλινικής στο Ομπερλάουσιτζ 
το είπε δημοσίως: «Τις τελευταίες 
μέρες βρισκόμαστε αρκετές φορές

σε μια κατάσταση που πρέπει να 
αποφασίσουμε ποιος ασθενής θα 
παίρνει οξυγόνο με αναπνευστική 
συσκευή και ποιος όχι». Οπως γρά
φει η «Frankfurter Rundschau», «η 
επιλογή ανάμεσα στη ζωή και στον 
θάνατο είναι το όραμα τρόμου για 
τη γερμανική πολιτική».

Και αυτό γιατί «σχεδόν κάθε 
εσπατόριο έχει προετοιμαστεί κα
λύτερα για το δεύτερο κύμα από 
την ομοσπονδιακή κυβέρνηση» 
όπως λέει ο Ντίτμαρ Μπαρτς, πρό
εδρος της κοινοβουλευπκής ομά
δας της γερμανικής Αριστερός 
στην Bundestag.

«Αν και το δεύτερο κύμα της 
πανδημίας ήταν προβλέψιμο, ελά
χιστα πράγματα έγιναν εκ των προ- 
τέρων. Πολύ λίγες μάσκες, πολύ λί
γα τεστ σε οίκους ευγηρίας, ανε
παρκή μέτρα στα σχολεία, με απο
τέλεσμα πολλά να έχουν χαθεί» 
λέει ο Μπαρτς και προσθέτει: «Δυ
στυχώς, προτεραιότητα ήταν τα οι
κονομικά συμφέροντα».

Τα νοσοκομεία 
στη Γερμανία 

διαλέγουν 
ποιοι ασθενείς θα 
πάρουν οξυγόνο
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1  Το απόλυτο μπάχαλο!
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 16 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-12-2020

Επιφάνεια: 58.42 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Το απόλυτο μπάχαλο!
Η ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ είχε αναδείξει επικοινωνιακά το ζήτημα ίων 
εμβολιασμών, επιχειρώντας να πείσει τη μεγάλη πλειοψηφία 
του κόσμου να εμβολιαστεί. Το ερώτημα είναι με ποια εμβό
λια θα εμβολιαστούν. Γιατί οι ποσότητες που εξασφάλισε, δεν 
επαρκούν ούτε για τον εμβολιασμό των υγειονομικών. Όσο για 
το χρονοδιάγραμμα ολοκλήρωσης του εμβολιασμού, δεν τίθε
ται ζήτημα, γιατί επικρατεί το απόλυτο μπάχαλο. Οι πλέον αισι
όδοξοι στην κυβέρνηση προβλέπουν ότι ο εμβολιασμός μιας 
κρίσιμης μάζας, δηλαδή του 70% του πληθυσμού, θα ολοκλη
ρωθεί σε ένα χρόνο.
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1  Μην ξεχνάτε και τους άλλους ασθενείς!
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-12-2020

Επιφάνεια: 192.96 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μην ξεχνάτε και ious άλλουε ασθενείε!

ΗΛΙΑΣ ΑΑΕΞΑΚΗΣ
alexakis100diyahoo.gr

ΚΙ ΕΝΩ όλοι ασχολούνται με τον Κορω- 
νοϊό, δίπλα μας πεθαίνουν άνθρωποι με 
διάφορες νόσους, που τώρα έχουν περάσει 
σε δεύτερη μοίρα και χάνουν τη ζωή τους, 
χωρίς κανένας να παίρνει χαμπάρι, αφού 
δυστυχώς δεν καταγράφονται στους καθη
μερινούς νεκρούς που εκεί προσμετρώνται 
μόνο όσοι κουβαλάνε και τον Κορωνοϊό.

Χιλιάδες είναι αυτή τη στιγμή οι πολίτες 
που έχουν ακυρώσει τα χειρουργεία τους 
που ήταν προγραμματισμένα, ενώ πλημ
μελούς αντιμετωπίζονται χρόνιοι πάσχο- 
ντες και καρκινοπαθείς λες και αυτοί δεν 
διατρέχουν κίνδυνο και όλο το υγειονομι
κό σύστημα έχει πέσει με τα μούτρα στον

ιό που αποδεδειγμένα πλέον έχει μικρή 
θνησιμότητα και κατά κανόνα σε μεγά
λες ηλικίες.

Οι υγειονομικοί φορείς της Θεσσαλο
νίκης σε έκτακτη σύσκεψη που πραγματο
ποιήθηκε το Σάββατο εκτιμούν ότι η επί 
μακρόν μετατροπή των νοσοκομείων της 
Θεσσαλονίκης σε νοσοκομεία Covid-19 θα 
οδηγήσει σε θανάτους από τις παρα- 
μελημένες αρρώστιες.

«Ηπραγματικότητα είναι ότι τα νοσο
κομεία έχουν σχεδόν αναστείλει τηνδρα- 
στηριότητά τους»δήλωσε ο πρόεδρος του 
Πανελλήνιου Ιατρικού Συλλόγου παρου
σιάζοντας μία πάρα πολύ δύσκολη κατά

σταση, όχι μόνο για τη Θεσσαλονίκη αλλά 
γενικότερα για τα νοσοκομεία αναφοράς 
της Βόρειας Ελλάδας, της Θεσσαλίας, αλλά 
και των Ιωαννίνων.

Ο κίνδυνος όλες οι υπόλοιπες κατη
γορίες νοσημάτων να παραμεληθούν και 
να μπουν σε χαμηλότερη προτεραιότητα 
δεν είναι απλά εμφανής αλλά και υπαρ
κτός. Όπως δείχνουν τα στοιχεία, το 70% 
των απλών κλινών έχουν γεμίσει από 
ασθενείς με covid-19 ενώ η κ> τάστάση 
στις ΜΕΘ γίνεται ακόμα πιο δύσκολη 
για τους υπόλοιπους ασθενείς που 
δεν πάσχουν από κορωνοϊό, καθώς η 
πληρότητά τους έχει φτάσει στο 90%.
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1  Θετικοί στονκορονοϊό 40 εργαζόμενοι στο
Νοσοκομείο Δίδυμοι

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 18-19 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-12-2020

Επιφάνεια: 330.01 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Θετικοί στονκορονοϊό 40 εργαζόμενοι στο Νοσοκομείο Δίδυμοι
ΑΝΑΣΤΑΤΩΣΗ επικράτησε χθες στο 
Νοσοκομείο Διδυμοτείχου, μετά την 
επιβεβαίωση 40 κρουσμάτων κορονο- 
ϊού μεταξύ γιατρών και νοσηλευτών, με 
αποτέλεσμα να προκληθούν πολλαπλά 
προβλήματα στην εύρυθμη λειτουργία 
του ιδρύματος.

Σύμφωνα με πληροφορίες, ένα με
γάλο τμήμα της Παθολογικής Κλινικής 
του νοσοκομείου, που είχε μετατραπεί 
σε κλινική Covid-19, έχει αποουμφο- 
ρηθεί από έναν αριθμό ασθενών, οι 
οποίοι έχουν μεταφερθεί στο Γενικό 
Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο Αλεξαν
δρούπολης και συνεχίζουν τη νοση
λεία τους.

«Ολα άρχισαν από ένα χειρουρ
γείο» διευκρίνισε ο πρόεδρος της ΠΟ- 
ΕΔΗΝ Μιχάλης Γιαννάκος, προσθέ
τοντας πως δεν γίνονται αρκετά τεστ 
στους ασθενείς που πρόκειται να υπο

βληθούν σε επέμβαση. «Ακόμη και 
όταν κάποιος εισέρχεται στο νοσηλευ- 
ηκό ίδρυμα αρνηυκός στον ιό, πρέπει 
να γίνονται νέα τεστ λίγο προτού κάνει 
εγχείρηση. Ολα τα τακηκά χειρουργεία 
έχουν ακυρωθεί, ενώ, προκειμένου να 
γίνουν τα έκτακτα, οι τελευταίοι υγιείς 
νοσηλευτές από άλλες κλινικές καλού
νται να καλύψουν το κενό» εξηγεί.

Καταγγελία
Η ΠΟΕΔΗΝ έχει ζητήσει επανειλημ- 
μένως από την κυβέρνηση τη διεξα
γωγή τακτικών τεστ για κορονοϊό στο 
προσωπικό των νοσοκομείων, κάη που 
όμως δεν έχει εφαρμοστεί. «Πρέπει να 
γίνεται καλύτερη ιχνηλάτηση» τόνισε 
ο κ. Γιαννάκος. Στο μεταξύ, τέθηκαν 
σε προληπτική καραντίνα δύο αστυ
νομικοί στην Κέρκυρα, μετά την επα
φή που είχαν με επιβεβαιωμένο κρού

σμα κορονοϊού. Οπακ 
πικά μέσε ενημέρωσηι 
νοι αστυνομικοί μετές 
εισαγγελική εντολή μιτ 
χιατρική κλινική, όπο 
όη είναι θεπκή στον ιο 
υποβλήθηκαν σε μορκ 
τελέσματα του οποίου 
στά σήμερα.

Ακόμα μία γυναίι 
διαγνωστεί με Covid-1 
στο Νοσοκομείο Κέρι 
να με ης πρώτες πλτφ 
τέρα δεν γνώριζε όη ή 
Covid-19 και το έμαθι 
κό έλεγχο στον οποί 
στο νοσοκομεία Επίσι 
ιό βρέθηκε και ο σύζτ 
να σημειωθεί όη αυτί 
ρη γέννα με μητέρα nc 
κορονοϊό στο Νοσοκυμ
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1  Θετικοί στονκορονοϊό 40 εργαζόμενοι στο Νοσοκομείο Δίδυμοι
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 18-19 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-12-2020

μεϊο Δ ιδυμοτεΐχου
ιη και σμα κορονοϊού. Οπως αναφέρουν το- 
ιηλευ- πικά μέσΟ ενημέρωσης, οι συγκεκριμέ- 
πρέπει νοι αστυνομικοί μειέφεραν έπειτα από 
ι κάνει εισαγγελική εντολή μια γυναίκα σε ψυ- 
υργεία χιατρική κλιντκή, όπου διαπισϊώθηκε 
/ου να όη είναι θεηκή στον ιό. Οι αστυνομικοί 
υγιείς υποβλήθηκαν σε μοριακό τεστ, τα απο- 
;αλού- τελέσματα του οποίου θα γίνουν γνω- 
εί. στά σήμερα.

Ακόμα μία γυναίκα η οποία είχε 
διαγνωστεί με Covid-19 γέννησε χθες 

:ιλημ- στο Νοσοκομείο Κέρκυρας. Σύμφω- 
5ιεξα- να με τις πρώτες πληροφορίες, η μη- 
ίό στο τέρα δεν γνώριζε όη ήταν θετική στον 
η που Covid-19 και το έμαθε από τον τακη- 
πει να κό έλεγχο στον οποία υποβλήθηκε 
όνισε στο νοσοκομεία. Επίσης, θετικός στον 
Ιηκαν ιό βρέθηκε και ο σύζυγός της. Αξίζει 
αστυ- να σημειωθεί όη αυτή ήταν η δεΰτε- 
' επα- ρη γέννα με μητέρα που νοσούσε από 
κρού- κορονοϊό στο Νοσοκομείο Κέρκυρας.
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1  Φιάσκο το εμπόριο ελπίδας
Πηγή: STAR PRESS Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-12-2020

Επιφάνεια: 422.0 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 4295

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Π
ριν δύο εβδομάδεε ακού- 
γαμε, από ία πλέον επίση
μα χείλη, ότι «θα γίνονται 
2.000.000 εμβολιασμοί» το μήνα. 

Το ακούσαμε και crus ειδήσειε να 
το λένε θριαμβολογώνταε και πε- 
τάξαμε κι εμείε τη σκούφια μαε. 
Άντε, λίγο ακόμα και θα ελευθε
ρωθούμε.

Ύστερα από λίγεε μέρεε, μαε εί
παν ότι τελικά θα πάρουμε 700.000 
εμβόλια κι έναε κόμποε στάθηκε 
στον λαιμό μαε.

Πριν τρειε μέρεε, αναθεώρησαν. 
Πάλι, θα πάρουμε 300.000 εμβόλια 
τελικά, μαε είπαν. Με τα οποία θα εμ
βολιαστούν 150.000 πολίτεε. Γ ιατί το 
εμβόλιο πρέπει να γίνει δύο φορέε. 
Σε διάστημα δύο μηνών.

Δεν μπήκαν καν στο κόπο να δι
καιολογήσουν την αστοχία τουε και το 
φιάσκο. Δεν ρωτήθηκαν άλλωστε 
από κάποιον... τηλεδημοσιογράφο.

Αδιαφόρησαν πλήρωε για τιε εν- 
τυπώσειε που δημιούργησαν με το να 
λένε αριθμούε στον αέρα. Πολλοί άν
θρωποι πίστεψαν πωε μπαίναμε στην 
τελική ευθεία για να επιστρέφουμε 
στην «κανονικότητα».

Π
ολλοί έχουν αρχίσει να θε
ωρούν ότι, όσο περνούν οι 
μέρεε, ο αριθμόε των εμβο
λίων όλο και θα μειώνεται. Κι όλο 

θα απομακρύνεταιη έλευσή του, 
όπωε και ο στόχοε για να εμβολια
στεί το 70% του πληθυσμού,που

II Καλό είναι to εμπόριο ελπίόα5 και to διαρκέε μασάζ εμψύχωσα, 
αλλά x&>pis να γίνεται κάτι άλλο, ουσιαστικό, μοιάζει με φούσκα 
που θα σκάσει στα χέρια αυτού που την κραιαε*. Και θα pas 
τινάξει όλουε στον αέρα, JJ

είναι το μίνιμουμ για να επιτευχθεί 
ανοσία και να πούμε «αντίο» στην 
πανδημία και τα lockdown.

Η απάντηση σε αυτό είναι lock- 
down κι όποιοε αντέξει. Και μπόλικη 
«επικοινωνία».

Α
ε έρθει το εμβόλιο με το κα
λό και μετά αρχίζουμε τουε 
πανηγυρισμούε και τουε 
αλαλαγμούε.

Καλό είναι το εμπόριο ελπίδαε 
και το διαρκέε μασάζ εμψύχωσηε,

αλλά χωρίε να γίνεται κάτι άλλο, ου
σιαστικό, μοιάζει με φούσκα που θα 
σκάσει στα χέρια αυτού που την 
κρατάει. Και θα μαε τινάξει όλουε 
στον αέρα.

Ο Καθέναε

Φιάσκο το εμπόριο 
είΙπίδας με ία εμβόΠια
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1  Αυξάνονται τα κρούσματα σε υγειονομικούς, ενώ
δίνονται... «μη ιατρικές» μάσκες σε ΜΕΘ!

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 13 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-12-2020

Επιφάνεια: 426.37 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

Αυξάνονται τα κρούσματα σε υγειονομικούς, 
ενώ δίνονται... «μη ιατρικές» μάσκες σε ΜΕΘ!

Δ
ύο ειδήσεις μέσα σε μια 
μέρα-τα δεκάδες κρού
σματα σε εργαζόμενους 
του Νοσοκομείου Διδυ
μότειχου και οι... «μη ιατρικές» 
μάσκες που δόθηκαν σε εργα

ζόμενους στη ΜΕΘ του Νοσο
κομείου «Αττικόν» - έρχονται να 
επιβεβαιώσουν τις εγκληματι
κές ευθύνες της κυβέρνησης 
για τη μεγάλη διασπορά του 
κορονοϊού μέσα στα δημόσια 
νοσοκομεία, με τα ελλιπή μέ
τρα προστασίας, την υποστε- 
λέχωση, την εντατικοποίηση, 
τις απαράδεκτες εκπτώσεις 
στα σχετικά πρωτόκολλα κ.ο.κ.

Στο Νοσοκομείο Διδυμό
τειχου πάνω από 40 εργαζό
μενοι είχαν διαγνωστεί θετι
κοί στον κορονοϊό μέχρι χτες.
Το Νοσοκομείο είχε αρχίσει να 
δέχεται για νοσηλεία περιστα
τικά νοσούντων με κορονοϊό με 
ελαφρύτερα συμπτώματα ώστε 
να αποσυμφορηθεί το Πανεπι
στημιακό Γενικό Νοσοκομείο Αλεξανδρούπολης 
(ΠΓΝΑ). Πλέον, νοσούν 17 νοσηλεύτριες, 8 για
τροί, 6 εργαζόμενοι της Τεχνικής Υπηρεσίας, έ
νας διοικητικός υπάλληλος, ενώ οι υπόλοιποι εί
ναι εργαζόμενοι στη σίτιση και την καθαριότητα.

Ως αποτέλεσμα έχουν προκληθεί σοβαρά προ
βλήματα στην εύρυθμη λειτουργία του Νοσοκο
μείου, το οποίο ήδη αξιοποιούσε 11 ιατρούς από 
άλλες δομές Υγείας της περιοχής ώστε να κα
λύπτει τις εφημερίες, λόγω των κενών στο ορ
γανόγραμμα. Επίσης, κενές είναι 50 από τις 197 
οργανικές θέσεις νοσηλευτών. Τα προγραμματι
σμένα χειρουργεία έχουν εκ νέου ανασταλεί, ε
νώ τουλάχιστον 7 ασθενείς με κορονοϊό από την 
Παθολογική κλινική, που είχε μετατραπεί σε κλι
νική Covid-19, έχουν μεταφερθεί στο ΠΓΝΑ, αυ
τήν τη φορά για να αποσυμφορηθεί το Νοσοκο
μείο Διδυμότειχου...

Τα κρούσματα ανάμεσα στο προσωπικό, όλα 
τους ασυμπτωματικά, εντοπίστηκαν μετά από 
διαγνωστικούς ελέγχους που άρχισαν την περα
σμένη Παρασκευή, αποκαλύπτοντας τη διασπο- 
ρά ανάμεσα στους εργαζόμενους. Μέχρι εκείνη τη

μέρα δεν πραγματοποιούνταν τακτικά και επανα
λαμβανόμενα τεστ, παρά μόνο μετά από την εμ
φάνιση συμπτωμάτων...

Ακατάλληλες μάσκες 
στο προσωπικό της ΜΕΘ 
του «Αττικόν»

«Non medical mask» (μη ιατρική μάσκα): Αυ
τή η σαφής ένδειξη υπάρχει στα πακέτα μασκών 
που διατίθενται στο υγειονομικό προσωπικό της 
Μονάδας Εντατικής θεραπείας του Νοσοκομεί
ου «Αττικόν»!

Τη σοβαρή καταγγελία κάνει ο Ηρακλής Τσα
γκάρης, καθηγητής ΜΕΘ στο Νοσοκομείο, με α
νάρτησή του στο διαδίκτυο, όπου αναφέρει χα
ρακτηριστικά:

«Με αυτές τις μάσκες καλούμαστε να δουλέ
ψουμε σήμερα. Δεν είναι ιατροτεχνολογικός εξο
πλισμός, αλλά εξοπλισμός προστασίας εργαζομέ
νων που έχουν αερόλυμα και σωματίδια στο περι
βάλλον τους (μυοκτονίες, εντομοκτονίες, ελαιο

χρωματιστές, ψεκασμοί, σοβατζήδες, 
οδοκαθαριστές, κ.λπ.) και δεν προ
στατεύουν από ιογενές και μικροβι- 
ακό φορτίο. Αν δεν μπαίνεις στη μο
νάδα είναι μια χαρά, αν μπαίνεις εί
ναι πρόβλημα... Απλά προσβλητικό 
και εξοργιστικό...».

Νοσοκομείο 
Βόλου: Χωρίς 
Πνευμονολογική 
κλινική εν μέσω 
πανδημίας

Στο μεταξύ, στο φόντο των χιλιά
δων κρουσμάτων και των τραγικών 
στοιχείων για την εξέλιξη της παν
δημίας σε όλη τη Θεσσαλία, η κυ
βέρνηση συνεχίζει την υποστελέ- 
χωση των δημόσιων νοσοκομείων 
της περιοχής.

Χαρακτηριστική είναι η περίπτω
ση του Νοσοκομείου Βόλου. Στις 

ήδη τεράστιες ελλείψεις, με μόλις 92 μόνιμους 
γιατρούς από τους 162 που προβλέπει το οργα
νόγραμμα, με 7 παθολόγους αντί για 14 που είναι 
το ελάχιστο να καλύπτουν τις δύο κλινικές Covid, 
με έναν μοριακό αναλυτή που ήρθε στα μέσα 0- 
κτώβρη και λειτουργεί μόνο για ελέγχους των ερ
γαζομένων του Νοσοκομείου και για εισαγωγές α
σθενών, ήρθε να προστεθεί η απόφαση του Δι
οικητικού Συμβουλίου του νοσοκομείου, με την 
οποία αποφασίστηκε η κατάργηση δύο θέσε
ων πνευμονολόγων από τον οργανισμό, αφήνο
ντας στην ουσία το Νοσοκομείο χωρίς Πνευμο
νολογική κλινική.

Η απόφαση αυτή μάλιστα πάρθηκε τη στιγμή 
που όλα τα σωματεία των υγειονομικών επιση
μαίνουν πως μια από τις αιτίες της υψηλής θνη
τότητας είναι η έλλειψη επαρκούς εξειδικευμέ- 
νου προσωπικού.

Οι υγειονομικοί του Βόλου απαιτούν από τη δι
οίκηση του Νοσοκομείου να πάρει πίσω την από
φαση, να γίνουν άμεσα μαζικές προσλήψεις μό
νιμου προσωπικού και κάλυψη όλων των κενών 
στο Νοσοκομείο, στα Κέντρα Υγείας του νομού 
και τα Αγροτικά Ιατρεία των χωριών.



24;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΣΤΟ ΠΑΓΝΗ Οι επιθέσεις
και οι «συστάσεις» της διοίκησης δεν θα μας κλείσουν
...

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 16 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-12-2020

Επιφάνεια: 98.99 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΣΤΟ ΠΑΓΝΗ

Οι επιθέσεις και οι «συστάσεις» 
της διοίκησης δεν θα μας κλείσουν 
το στόμα

Τη λεκτική επίθεση και την απαξιωτική συμπεριφορά της διοίκησης του 
ΠΑΓΝΗ απέναντι στους εκπροσώπους των εργαζομένων στο ΔΣ του Νο
σοκομείου, καθώς και σε μέλος του ΔΣ της Ενωσης Γιατρών ΕΣΥ Ηρα
κλείου (ΕΓΕΣΥΝΗ) και σε εκπροσώπους των γιατρών, καταδικάζει με α
νακοίνωσή του το Σωματείο Εργαζομένων στο ΠΑΓΝΗ.

«Οι επιθέσεις αυτές είναι συνέχεια της αυταρχικής τακτικής των διοική
σεων των νοσοκομείων και των ΥΠΕ που μπαλώνουν τα κενά με "εντέλ- 
λεσθε" για μετακινήσεις προσωπικού, ενώ απειλούν τους εργαζόμενους 
με ποινές σε περίπτωση που δημοσιοποιούν τα προβλήματα ή ακόμα κι 
αν νοσήσουν με COVID-19 (...) Ενοχλείται από τις φωνές που αναδεικνύ- 
ουν τις ελλείψεις του νοσοκομείου και την πραγματική αιτία των προβλη
μάτων, η οποία δεν είναι άλλη από τη διαχρονική πολιτική υποχρηματο- 
δότησης της Υγείας, την πολιτική που προωθεί τη λειτουργία των νοσο
κομείων ως επιχειρήσεων», υπογραμμίζει το Σωματείο.

Οπως ξεκαθαρίζει, στις... «συστάσεις της διοίκησης να ζητείται η έ
γκρισή της για ανακοινώσεις και δηλώσεις ακόμη και εκλεγμένων εκπρο
σώπων των εργαζομένων στα ΜΜΕ απαντάμε ξεκάθαρα ότι δεν πρόκει
ται να μας κλείσουν το στόμα, ούτε να ζητήσουμε την έγκρισή τους για 
να διαδηλώνουμε και να δηλώνουμε την αντίθεσή μας στην πολιτική που 
τσακίζει τα δικαιώματα ασθενών και υγειονομικών».
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1  ΤΕΣΣΕΡΑ ΧΡΟΝΙΑ «ΜΠΑΖΕΙ» ΝΕΡΑ Η ΣΤΕΓΗ ΚΕΝΤΡΟΥ
ΥΓΕΙΑΣ ΖΑΓΟΡΑΣ πρόεδρος της Ελληνικής Λύσης Υγείας
Ζ ...

Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 31 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-12-2020

Επιφάνεια: 116.07 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΕΣΣΕΡΑ ΧΡΟΝΙΑ 
«ΜΠΑΖΕΙ» ΝΕΡΑ 
Η ΣΤΕΓΗ ΚΕΝΤΡΟΥ 
ΥΓΕΙΑΣ ΖΑΓΟΡΑΣ
Ερώτηση στη Βουλή κατέθεσε ο 
πρόεδρος της Ελληνικής Λύσης 
Κυριάκος Βελόπουλος για το Κέ
ντρο Υγείας Ζαγοράς, του οποίου η 
στέγη δεν έχει ανακατασκευαστεί 
από την 5η ΥΠΕ.
«Εδώ και τέσσερα χρόνια το Κέ
ντρο Υγείας Ζαγοράς αντιμετωπίζει 
προβλήματα από βλάβες στη στέγη 
του, με αποτέλεσμα να μπαίνουν 
πολλά νερά στο εσωτερικό του 
κτιρίου του. 0 δήμαρχος Ζαγοράς- 
Μουρεσίου έκανε προσπάθειες να 
έρθει σε επαφή με τον υπουργό 
Υγείας, με σκοπό να του ζητήσει 
να αναλάβει το έργο το υπουργείο 
Υγείας ή η Περιφέρεια, καθώς, 
ενώ, όπως πληροφορούνται οι 
κάτοικοι, τα χρήματα υπάρχουν, η 
επισκευή δεν έχει καταστεί δυνατή, 
εδώ και πολύ καιρό. Οι παρεμβά
σεις στο εσωτερικό του κτιρίου 
του Κέντρου Υγείας κρίνονται 
αναγκαίες, πριν διαλυθεί από το 
νερό και τα καιρικά φαινόμενα, 
ώστε να είναι προστατευμένοι, 
αλλά και καλυμμένοι υγειονομικά 
οι δημότες, τόσο τον χειμώνα, σε 
μια περιοχή του Πηλίου που είναι 
απομακρυσμένη κι επιβαρυμένη 
λόγω χιονοπτώσεων, όσο και το 
καλοκαίρι, όπου, λόγω των τουρι
στών, ο πληθυσμός της περιοχής 
αυξάνεται αισθητά».
0 υπουργός Υγείας ερωτάται εάν 
θα λάβει άμεσα μέτρα, ώστε να 
επισκευαστεί η στέγη του Κέντρου 
Υγείας Ζαγοράς.
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1  Στις 27 Δεκεμβρίου εμβολιάζονται οι πρώτοι 100
υγειονομικοί στην Αθήνα

Πηγή: ΚΡΗΤΙΚΗ ΕΠΙΘΕΩΡΗΣΗ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-12-2020

Επιφάνεια: 630.31 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Στις 27 Δεκεμβρίου εμβολιάζονται οι 
πρώτοι 100 υγειονομικοί στην Αθήνα
■ Νέα αυστηρά μέτρα σε 3 περιοχές της 

Δυτικής Αττικής - Κλείνουν κομμωτήρια, 
αναστέλλεται το click away

■ 13 νέα κρούσματα την Πέμπτη στην Κρήτη 
- Κανένα κρούομα στο Ρέθυμνο σελίδα 3
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1  Στις 27 Δεκεμβρίου εμβολιάζονται οι πρώτοι 100 υγειονομικοί στην
Αθήνα

Πηγή: ΚΡΗΤΙΚΗ ΕΠΙΘΕΩΡΗΣΗ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-12-2020

Στις 27 Δεκεμβρίου εμβολιάζονται οι 
πρώτοι 100 υγειονομικοί στην Αθήνα

Πρεμιέρα στις 27 Δεκεμβρίου αναμένεται να γίνει για τους εμβολιασμούς σε δύο μεγάλα νοσοκομεία της πρωτεύουσας, καθώς έχει ήδη δοθεί εντολή 
να ετοιμασθούν όλες οι διαδικασίες.

Συγκεκριμένα, η 1 η Υγειονομική Πε

ριφέρεια (ΥΠΕ) με εντολή της στα δύο με

γαλύτερα νοσοκομεία της Αθήνας που 
έχουν αναλάβει το μεγαλύτερο βάρος των 

περιστατικών κορωνοϊού, τον "Ευαγγε

λισμό" και το Σωτηρία”, θα πραγματο

ποιηθούν οι πρώτοι εμβολιασμοί.
Στο κάθε ένα νοσοκομείο θα πραγμα

τοποιηθούν σε πρώτη φάση από 50 εμ

βολιασμοί σε υγειονομικούς, αφού η κυ

βέρνηση έχει υπολογίσει με βάση και τις 
διαβεβαιώσεις της Κομισιόν ότι οι πρώ

τες δόσεις του εμβολίου θα φθάσουν 

εκείνες τις ημέρες.

Μάλιστα, η Πρόεδρος της Κομισιόν, 

Ούρσουλα φον Ντερ Λάιεν, δήλωσε ότι 

στις 27 Δεκεμβρίου θα ξεκινήσουν ταυ

τόχρονα οι εμβολιασμοί σε όλη την Ευ

ρώπη. Αξιοσημείωτο είναι ότι από τους 

υγειονομικούς έχει ζητηθεί ήδη να δη
λώσουν εάν επιθυμούν ή όχι να εμβολια- 

σθούν μέσα σε δύο 24ωρα γραπτώς. Οι ερ

γαζόμενοι καλούνται ενυπογράφως σε ει

δικές λίστες που έχουν αποσταλεί σε όλες 

τις Μονάδες Υγείας να αναφέρουν εάν θέ
λουν να εμβολιασθούν ή όχι. Κάτι που έχει 

προκαλέσει αντιδράσεις στους υγειονο

μικούς σύμφωνα με την ΠΟΕΔΗΝ, καθώς 

θεωρείται πιεστικό το χρονικό διάστημα 

που δόθηκε.
Από την άλλη σύμφωνα πάντα με την 

ΠΟΕΔΗΝ, πολλοί υγειονομικοί ανησυ
χούν πως αν αρνηθούν θα έχουν κυρώσεις. 

Στο μεταξύ σε ευρεία σύσκεψη θα συμ- 

μετάσχει ο πρωθυπουργός Κυριάκος Μη- 

τσοτάκης αύριο το πρωί για το σχέδιο των 

εμβολιασμών στη Γενική Γραμματεία

Πολιτικής Προστασίας.

Ο πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσο- 

τάκης, στις 10:15 το πρωί της Παρα

σκευής, θα συμμετάσχει σε σύσκεψη για 

την υλοποίηση του σχεδίου για τον εμ

βολιασμό, η οποία θα πραγματοποιηθεί 

στη Γενική Γραμματεία Πολιτικής Προ

στασίας χώρος που έχει ορισθεί και επι

χειρησιακό κέντρο για τα εμβόλια.
Στη σύσκεψη θα μετέχουν τα επιτελι

κά στελέχη που εμπλέκονται στο εθνικό 

σχέδιο εμβολιασμού.

Αγώνας δρόμου για τα εμβόλια 
στην Ευρώπη

Η κατάσταση έκτακτης ανάγκης που 

έχει δημιουργήσει η πανδημία του κο- 

ρωνοϊού σε ολόκληρη την Ευρώπη, υπο

χρεώνει τις Αρχές να κινηθούν με ταχύ

τητα και νωρίτερα από τον αρχικό προ

γραμματισμό, για την έγκριση κυκλοφο

ρίας και χρήσης των εμβολίων που έχουν 

ήδη αναπτυχθεί.

Σε αυτό το πλαίσιο, ο Ευρωπαϊκός 
Οργανισμός Φαρμάκων θα επισπεύσει 

κατά περίπου μια εβδομάδα, στις 6 Ια

νουάριου, τη συνεδρίασή του για τη γνω

μοδότηση και την πιθανή έγκριση του εμ

βολίου της Moderna κατά της Covid-19.

Οι Αμερικανοί παρασκευαστές της 

Moderna έστειλαν πρόσθετα δεδομένα 

γρηγορότερα από το αναμενόμενο, και ο 

ΕΜΑ θα συνεδριάσει στις 6 Ιανουάριου σε 

μια «έκτακτη» συνεδρίαση, έξι ημέρες νω

ρίτερα από την ημερομηνία που είχε 

αρχικά προγραμματιστεί στις 12 Ιανου

άριου, για να «εκδώσει τα πορίσματά μου,

αν αυτό είναι εφικτό», ανακοίνωσε ο 

Ευρωπαϊκός Οργανισμός, με έδρα το 

Αμστερνταμ.

Το εμβόλιο αυτό ενδέχεται να γίνει το 

δεύτερο εμβόλιο που παίρνει άδεια κυ

κλοφορίας στην Ευρωπαϊκή Ένωση.

Η ΕΕ θα παραγγείλει έως και 100 
εκατομμύρια περισσότερες 

δόσεις τον εμβολίου της Pfizer
Την ίδια στιγμή, η Ευρωπαϊκή Ένωση 

θα χρησιμοποιήσει τη δυνατότητά της να 

αγοράσει έως 100 εκατομμύρια περισ

σότερες δόσεις του εμβολίου των 

Pfizer/BioNTech κατά της COVID-19 

αφού τον Ιούλιο απέρριψε την ευκαιρία 

για μια πολύ μεγαλύτερη συμφωνία, σύμ

φωνα με αξιωματούχους και εσωτερικό 

έγγραφο της ΕΕ. Το έγγραφο ήρθε στη 

δημοσιότητα λίγο αφότου η πρόεδρος της 

Κομισιόν Ούρσουλα φον ντερ Λάιεν ανα

κοίνωσε ότι ο εμβολιασμός στην Ευρώπη 

θα ξεκινήσει στις 27,28,29 Δεκεμβρίου- 

ανάλογα με το πότε θα φτάνουν σε κάθε 

χώρα τα εμβόλια που η αποστολή τους θα 

ξεκινήσει προς όλες τις χώρες στις 26 Δε

κεμβρίου.
Το σχέδιο για επιπλέον εμβόλια από τη

Pfizer έρχεται αφού κάποια από τα υπο

ψήφια εμβόλια που παρήγγειλε η ΕΕ 

σημείωσαν μη αναμενόμενες καθυστε

ρήσεις στις κλινικές δοκιμές, αναγκάζο

ντας το ευρωπαϊκό μπλοκ και άλλα πλού

σια κράτη να στηριχθούν προς το παρόν 

σε εμβόλια από λιγότερους παρασκευα

στές σε σχέση με τον αρχικό προγραμ

ματισμό.

Η Ευρωπαϊκή Επιτροπή αποφάσισε 

την Τρίτη να ασκήσει την option της για 

αγορά έως 100 εκατομμύρια πρόσθετων 

δόσεων βάσει του ισχυοντος συμβολαίου 

με την Pfizer και την BioNTech, δήλωσε 

οήμερα στο Reuters εκπρόσωπος της 

ΕΕ. Βάσει του ίδιου συμβολαίου έχει ήδη 

παραγγείλει 200 εκατ. δόσεις.

Οι επιπλέον 100 εκατ. δόσεις θα δια

τεθούν στην ίδια τιμή, αλλά θα υπάρξει 

διαπραγμάτευση για το χρονοδιάγραμμα, 

δήλωσαν Ευρωπαίοι αξιωματούχοι. 

Μπονρλά: Δεν υπάρχει αναμονή
ή καθυστέρηση στις αποστολές 

τον εμβολίου
Κανένα πρόβλημα δεν αντιμετωπίζει 

η παραγωγή του εμβολίου κατά του κο- 

ρωνοϊού διαβεβαιώνει η Pfizer που εξέ

δωσε ανακοίνωση μετά τις καταγγελίες

για προβλήματα στο σύστημα παραγωγής 

και διανομής. «Η Pfizer δεν αντιμετωπί

ζει προβλήματα παραγωγής με το εμβό

λιο κατά της Covid-19 και καμία απο

στολή δεν βρίσκεται σε αναμονή ή κα

θυστέρηση», αναφέρει η εταιρεία, μέσω 

του Αλμπερτ Μπουρλά.

Αυτήν την εβδομάδα παραδόθηκαν 

2,9 εκατομμύρια δόσεις, όπως ζητήθηκε 

απο την αμερικανική κυβέρνηση, στα 
μέρη που προσδιορίστηκαν. «Έχουμε 

εκατομμύρια δόσεις που βρίσκονται οτις 

αποθήκες μας, αλλά μέχρι σήμερα, δεν 

έχουμε λάβει οδηγίες παράδοσης για 

επιπλέον δόσεις», προσθέτει.

Η Pfizer διαβεβαιώνει ότι υπάρχουν 

εβδομαδιαίες συναντήσεις με τις αρμό

διες αμερικανικές αρχές που καλύπτουν 

όλες τις όψεις του συστήματος παραγω

γής και διανομής. Εκπρόσωποι των αρχών 

έχουν ήδη επισκεφθεί τα εργοστάσια 

και έχουν δει από κοντά τις γραμμές πα

ραγωγής. Η εταιρεία διαβεβαιώνει ότι έχει 

μεγάλη εμπειρία σε τέτοιες σύνθετες 

διαδικασίες. Τους τελευταίους μήνες 

έχει ενεργοποιηθεί το εκτεταμένο δίκτυο 
παραγωγής, συμπεριλαμβανομένων εκα

τοντάδων εξειδικευμένων εργαζομένων 

σε πολλές τοποθεσίες, προκειμένου κα

θημερινά να κατασκευάζονται εκατομ

μύρια δόσεις. Μάλιστα ο όγκος της πα

ραγωγής θα αυξηθεί τις επόμενες εβδο

μάδες. «Παραμένουμε βέβαιοι στην ικα

νότητά μας να παραδώσουμε έως και 50 

εκατομμύρια δόσεις παγκοσμίως αυτόν 

τον χρόνο και έως 1,3 δισεκατομμύρια δό

σεις τον επόμενο χρόνο» τονίζει η Pfizer.
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Αναστάτωση επικράτησε χθες στο Νοσοκομείο Διδυμοτεί
χου μετά την επιβεβαίωση 40 κρουσμάτων κορονοϊού με
ταξύ γιατρών και νοσηλευτών, με αποτέλεσμα να προκλη- 
θούν πολλαπλά προβλήματα στην εύρυθμη λειτουργία του 
ιδρύματος.

Σύμφωνα με πληροφορίες, μεγάλο τμήμα της Παθολο
γικής Κλινικής του νοσοκομείου, που είχε μετατραπεί σε κλι
νική Covid-19, έχει αποσυμφορηθεί από έναν αριθμό ασθε
νών, οι οποίοι έχουν μεταφερθεί οτο Γενικό Πανεπιστημια
κό Νοσοκομείο Αλεξανδρούπολης, όπου συνεχίζουν τη νο
σηλεία τους.

«Ολα ξεκίνησαν από ένα χειρουργείο» διευκρίνισε ο 
πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης Γιαννάκος, προσθέτοντας 
ότι δεν γίνονται αρκετά τεστ στους ασθενείς που πρόκειται 
να υποβληθούν σε επέμβαση.

«Ακόμη και όταν κάποιος εισέρχεται στο νοσηλευτικό 
ίδρυμα αρνητικός στον ιό, πρέπει να γίνονται νέα τεστ λίγο 
προτού κάνει εγχείρηση. Ολα τα τακτικά χειρουργεία έχουν 
ακυρωθεί, ενώ, προκειμένου να γίνουν τα έκτακτα, οι τελευ
ταίοι υγιείς νοσηλευτές από άλλες κλινικές καλούνται να κα- 
λύψουντο κενό» εξηγεί.

Αστυνομικοί σε προληπτική καραντίνα
Η ΠΟΕΔΗΝ έχει ζητήσει επανειλημμένως από την κυβέρνη
ση τη διεξαγωγή τακτικών τεστ για κορονοϊό στο προσωπι
κό των νοσοκομείων, κάτι που όμως δεν έχει εφαρμοστεί.

«Πρέπει να γίνεται καλύτερη ιχνηλάτηση» τόνισε ο κ. 
Γιαννάκος.

Στο μεταξύ τέθηκαν σε προληπτική καραντίνα δύο αστυ
νομικοί στην Κέρκυρα μετά την επαφή που είχαν με επιβεβαι
ωμένο κρούσμα κορονοϊού. Οπως αναφέρουν τοπικά μέσα 
ενημέρωσης, οι συγκεκριμένοι αστυνομικοί μετέφεραν έπει
τα από εισαγγελική εντολή μια γυναίκα σε ψυχιατρική κλινική, 
όπου διαπιστώθηκε ότι είναι θετική στον ιό. Οι αστυνομικοί 
υποβλήθηκαν σε μοριακό τεστ, τα αποτελέσματα του οποίου 
θα γίνουν γνωστά σήμερα.

Την ίδια ώρα ακόμα μία γυναίκα η οποία είχε διαγνωστεί 
με Covid-19 γέννηαε χθες στο Νοσοκομείο της Κέρκυρας. 
Σύμφωνα με τις πρώτες πληροφορίες, η μητέρα δεν γνώρι
ζε ότι ήταν θετική στον Covid-19 και το έμαθε από τον τακτι
κό έλεγχο στον οποίο υποβλήθηκε στο νοσοκομείο. Επίοης, 
θετικός στον ιό βρέθηκε και ο σύζυγός της. Αξίζει να σημει
ωθεί ότι αυτή ήταν η δεύτερη γέννα γυναίκας που νοσούσε 
από κορονοϊό στο Νοσοκομείο Κέρκυρας.
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